


YÖNETİM KURULU ÜYELERİ

Zekai KAMİTOĞLU

Başkan

Serhat DERELİ

Başkan Yardımcısı

Fatih ÖZKÜTÜK

Başkan Yardımcısı

Deniz SARAÇ

Muhasip Üye

Aytekin PEKDEMİR

 Üye

Ali KARAKAŞ

Üye

Çağatay YURTBAY

Üye

MECLİS  ÜYELERİ

Ergün ECE

Meclis Başkanı

Sedat KARA

Mec.Bşk.Yrd.

Yusuf H. ARSLAN  

  Mec.Bşk.Yrd.

Tayfun KARAÖZ

Katip Üye

Y.Eser GÜNDAŞ

Üye

Hasan ATALAY

Üye

A.Sadi BARUÖNÜ

Üye

Şeref BAYRAK

Üye

T. Yaşar YURTBAY

Üye

Cevat TAN

Üye

Nadir ÇAKIR

Üye

Deniz ATMACA

Üye

Abdulkadir ÖZKARA

Üye

PERSONEL

Alper PÜREN 

Genel Sekreter

Recep ACAR

Genel Sekreter Yard.

Salih EYİDOĞAN

Ticaret Sicili Müdürü

Kâmuran MISIRLI

Basın Danışmanı

Tarık ÇITAK

Ticaret Sicili Memuru

Deniz KAYA

Yardımcı Personel



MESLEK KOMİTELERİ

1.Meslek Komitesi

Sedat Kara                

Hasan Miyanyedi           

Deniz Saraç                 

Ali Karakaş                   

Ergin Gider                    

Musa Yankın                          

Ali Ceylan                               

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

Üye

Üye

2.Meslek Komitesi
Mesut Alagöz                       

Kemalettin Kocaarslan      

Fatih Özkütük                                 

Y. Eser Gündaş                      

Cengiz Topaloğlu                   

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

3.Meslek Komitesi
Hakan Köktürk                      

Kubilay Şen                            

Ergün Ece                              

Hasan Atalay                      

Çetin Akyüz

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

4.Meslek Komitesi
Metin Elmas                           

Şeref Bayrak                       

Ahmet Sadi Baruönü            

Halil Karaman                        

Rifat Sarsık                        

5.Meslek Komitesi

Zekai Kamitoğlu

Aytekin Pekdemir    

Tayfun Karaöz                

Sevgi Topçu                           

Mehmet Köktürk                   

İskender Yurtöz                   

Murat Çarşanbalı                   

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

Üye

Üye



6.Meslek Komitesi

Nurettin Hamer 

Ahmet Canbaz 

Serhat Dereli 

T. Yaşar Yurtbay 

Furkan Karahatıl 

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

7.Meslek Komitesi

Cevat Tan 

M. Tayfur Güven 

Nadir Çakır 

Halit Çevik 

Murat Aşan

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

8.Meslek Komitesi

Deniz Atmaca 

Rasim Saka 

Çağatay Yurtbay 

Meftun Özyurt 

Muhammet Kaçar 

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

9.Meslek Komitesi

Abdulkadir Özkara 

Engin Sarıel 

Y. Hüseyin Arslan 

Recep Tuna 

Dursun Öztürk 

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

DİSİPLİN KURULU

Ergün Çelik                             

Onur Çavuşoğlu                       

Kıvanç Usta                            

Turhan Alibabaoğlu                 

İbrahim Akkuzu                      

Onur Yiğit                              

Başkan

Başkan Yard.

Üye

Üye

Üye

Üye



KALİTE POLİTİKAMIZ, VİZYONUMUZ VE MİSYONUMUZ

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Misyonu

Çaycuma İş Dünyasının Çatı Örgütü Olarak Üye Memnuniyetini ve

Menfaatini Ön Planda Tutan, Yenilikçi Hizmet Anlayışı İle Bölgenin

Gelişimine Katkı Sağlayan, Girişimcilik Ekosistemini Geliştiren Kamu Kurumu

Niteliğindeki Meslek Kuruluşu Olmaktır.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Vizyonu

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Vizyonu Katılımcı ve İnovatif Yönetim

Anlayışı ile Paydaşlarımızın Sorunlarına Çözüm Bulan, Filyos

Vadisi Projesinin Merkezinde, Bölgenin Kalkınmasına Öncülük Eden Güçlü Bir

Oda Olmak.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Kalite Politikası

5174 Sayılı Kanuna Bağlı, TOBB Akreditasyon Sistemi ve ISO 9001 Kalite

Yönetim Sistemi kapsamında üyelerinin talep, beklenti ve önerilerine uygun,

çağın gereklerine uygun hizmet anlayışıyla üye memnuniyetine sağlamak.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Temel Değerler Ve Etik Kuralları

Katılımcı Şeffaf Yönetim Anlayışı

Açık ve Hesap Verebilir Mali Politika

Gizlilik ve Tarafsızlık İlkesine Bağlı

Muhasebe Temel Kavramlarına Bağlı

Çalışma Hayatına Saygılı ve Motive Edici

Çağdaş ve Yenilikçi

Teknoloji Odaklı İletişime Önem Veren

Çözüm Odaklı

İş Sağlığı ve Güvenliğini Önemseyen

Çevreye Duyarlı

Sosyal Sorumluluk Sahibi



MESLEK KOMİTELERİ, ODA MECLİSİ ve YÖNETİM KURULU 
FAALİYETLERİ

Meslek Komiteleri Oda Meclisi ve Yönetim Kurulu Toplantıları

2020 Yılında Oda Meclisi tarafından 13 adet toplantı yapılmış ve

gündemindeki bütün konular ayrıntılı olarak görüşülmüştür.

 

Yönetim kurulumuz tarafından 2020 yılı içerisinde 55 adet toplantı

yapılmış ve gündemindeki bütün konular ayrıntıları ile görüşülmüştür.

 

2020 Yılı içerisinde 9 Meslek Komitemiz Tarafından toplam 108 Komite

Toplantısı ve 2 Müşterek Meslek Komitesi Toplantısı gerçekleştirmiştir.

Komite toplantılarında alınan kararlar neticesinde sektörel bazda ilgili

üyelere yazılı ya da sms ile bilgilendirme yapılmıştır.

ODAMIZIN GÖREV ALDIĞI KURUM VE KURULUŞLAR

Odamız başta TOBB olmak üzere Türk – Alman Ticaret ve Sanayi Odası,

İKV İktisadi Kalkınma Vakfı ve BAKKA Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı’na

üyedir. Çaycuma Vergi Dairesi Takdir Komisyonu Üyeliği, Çaycuma

Kaymakamlığı Tüketici Hakları Hakem Heyeti Üyeliği, Çaycuma

Kaymakamlığı İnsan Hakları Komisyon Üyeliği olmak üzere  yerel

kurumlardaki üyeliklerimizdir. Diğer yandan İl Kadın Girişimciler Kurulu ve

İl Genç Girişimciler Kurulunda odamız temsil edilmektedir.

Ayrıca Çaycuma Organize Sanayi Bölgesi kurucu üyesi ve iştirakçisi,

Çaycuma Seracılık İhtisas OSB kurucu üyesi ve iştirakçisidir. TOBB

Öncülüğünde kurulan Gümrük İşletmeleri A.Ş. ve Zonguldak İl Özel İdaresi

öncülüğünde kurulan Zonguldak Sivil Havacılık A.Ş. ve Zonguldak Teknopark

A.Ş’de iştiraklerimiz arasındadır.



Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odasının faaliyetleri beş ana başlığı

kapsamaktadır. Bu başlıkları üyelere yönelik hizmetler ve çalışmalar,

ikincisi idari faaliyetler ile oda yöneticilerinin etkinlik ve temsil

faaliyetleri, toplantı ve eğitimler, sosyal faaliyetler ve diğer faaliyetler

olarak özetlemek mümkündür.

 

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası’nın kurumsallaşmasının önemli aracı ve yol

haritası olan stratejik plan çerçevesinde ekonomik ve kültürel

etkinliklerden toplumsal refaha ulaşmada, geniş yelpazede süren oda

faaliyetlerine yönelik olarak 2019 yılında gerçekleştirilen faaliyetler

çizelge halinde aşağıda özetlenmiştir.

ODA FAALİYETLERİ

BELGE ve HİZMET LİSTESİ
2019 yılı içinde gerçekleştirilen belge ve hizmetlerinden bazıları  aşağıdaki

gibidir:



2020 YILI BÜTÇESİ

2020 YILI GELİR BÜTÇESİ (1.407.634,08.- TL)

2020 YILI GİDER BÜTÇESİ (1.203.647- TL)



2020 yılı sonu itibarı ile 922 üyesi mevcuttur ve bu üyelerin dağılımı şu

şekildedir:

ÇAYCUMA TİCARET VE SANAYİ ODASI ORGANİZASYON ŞEMASI



2020 YILINDA GERÇEKLEŞEN ÇAYCUMA TSO FAALİYETLERİ

OCAK 2020

-Bölgemizdeki ekonomik gelişmeler hakkında istişare toplantısı

yapıldı.

AK Parti Zonguldak Milletvekili Ahmet Çolakoğlu, Çaycuma Esnaf Odası

Başkanı, Çaycuma Ziraat Odası Başkanı ve Çaycuma Belediye Başkanı ile

Odamızda istişare toplantısı yapıldı.

-Batı Karadeniz Bölgesi odaları deneyim paylaşım toplantısı Kdz.Ereğli

Tso'nun ev sahipliğinde gerçekleştirildi.

Batı Karadeniz Bölgesi Ticaret ve Sanayi Odaları Deneyim Paylaşım

toplantısı Oda Genel Sekreterlerinin ve Akreditasyon Sorumlularının

katılımıyla 08.01.2020 tarihinde Karadeniz Ereğli Ticaret ve Sanayi Odası

Genel Sekteri Gündüz Acar’ın ev sahipliğinde gerçekleşti. Batı Karadeniz

Bölgesinde faaliyette bulunan Zonguldak TSO, Bartın TSO, Karabük TSO,

Bolu TSO, Düzce TSO, Akçakoca TSO, Alaplı TSO, Çaycuma TSO, Devrek

TSO, Gerede TSO ve  Safranbolu TSO’nun katıldığı toplantıda

Akreditasyon Sistemi ile ilgili uygulamalar paylaşıldı ve güncel faaliyetler

ile ilgili görüş alışverişinde bulunudu.



Zonguldak Valisi Erdoğan Bektaş Çaycuma’da ekonomik faaliyet gösteren,

çeşitli sektörlerin temsilcileri ile Çaycuma Organize Sanayi Bölgesi’nde,

Seher Mensucat Tekstil Sanayi ve Ticaret A.Ş.’de bir araya gelerek

ekonomik sorunları ve çözüm önerilerini görüştü.

Zonguldak Valisi Erdoğan Bektaş; kentin ve ilçelerinin ekonomik durumu ve

potansiyelini, özel sektör yatırımları ile istihdam olanaklarını

değerlendirmek amacıyla il genelinde tüm ilçelerde düzenledikleri bu

ekonomik toplantılar kapsamında iş insanlarıyla biraraya gelerek sohbet

ettiklerini, hem çalışmaları konusunda bilgi aldıklarını hem de tek tek

sorunlarını dinlediklerini belirterek ilin ekonomisinin gelişmesi ve

kalkınması amacıyla çeşitli çalışmalar yaptıklarını ve belirli sektör

temsilcileriyle, esnaflarla, iş insanlarıyla, onların oluşturduğu meslek

kuruluşlarıyla bu tür istişare toplantıları yapmaya devam edeceklerini

söyledi.

-Zonguldak İl ve İlçelerinde Faaliyet Gösteren Sanayiciler Zonguldak

Ticaret ve Sanayi Odasının Ev Sahipliğinde Toplandı.

-Zonguldak Valisi Erdoğan Bektaş Çaycuma İş Dünyasının Temsilcileri

ile biraraya geldi.



AK Parti Zonguldak Milletvekili Ahmet Çolakoğlu, Çaycuma Esnaf Odası

Başkanı, Çaycuma Ziraat OZonguldak Valisi Erdoğan Bektaş’ın

himayelerinde Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odasının organize ettiği ve ev

sahipliğini yaptığı çalışma kahvaltısı Dedeman Otelde gerçekleşti.

Toplantıya Zonguldak Valisi Erdoğan Bektaş, Zonguldak Bilim, Sanayi ve

Teknoloji İl Müdürü Vekili Ayben Özkan, KOSGEB Zonguldak İl Müdürü

Güven Aktaş, Zonguldak Teknopark Genel Müdürü Doç. Dr. Umut Güneş

Sefercik, Kamu-Üniversite-Sanayi İşbirliği (KÜSİ) Zonguldak İl Temsilcisi

Dr.İbrahim Alışkan, Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Metin Demir, Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri

Muharrem Sarıkaya, Ereğli Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Arslan Keleş, Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Zekai Kamitoğlu, Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Genel

Sekreteri Alper Püren, Devrek Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu

Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu, Alaplı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Recep Ocak, Alaplı Ticaret ve Sanayi Odası Genel

Sekreteri Taner Arslan ve 50 civarında sanayici ve iş insanı katıldı.

Toplantı hakkında açıklamada bulunan Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, İlimizde AR-GE merkezlerinin

sayısını artırmak için çalışmaların başlamasına önayak olan Zonguldak Valisi

Erdoğan Bektaş’a teşekkür ederek, toplantıya katılım sağlayan iş

insanlarından özellikle AR-GE Merkezi ve UR-GE Projesi için destek istedi.

Demir konuşmasında, “Sayın Valimizin önayak olduğu bu toplantı bizce çok

verimli oldu. Merkez ve ilçelerimizden katılım sağlayan sanayicilerimiz Ar-

Ge Ve Tasarım Merkezleri Teşvikleri, Ur-Ge Projeleri, Teknopark

Fırsatları, Sera OSB Yatırımı ve Filyos Projesi son durumu hakkında

bilgilendirildi. Valimiz Sayın Erdoğan Bektaş’ın ısrarla ifade ettiği gibi

Zonguldak AR-GE merkezi sayısında potansiyelinin çok altındadır. Hep

birlikte ortaya koyacağımız sinerji ile ilimizde AR-GE Merkezi sayısını

artırabiliriz. Her fabrikamızda bir AR-GE merkezi kurabileceğimiz gibi

ortak olarak olarak da AR-GE merkezleri kurabiliriz. Tüm

sanayicilerimizden bu konuda katkı bekliyoruz.”dedi.



Toplantıya her iki meslek komitesi başkanları ve Çaycuma TSO Yönetimi

evsahipliği yaptıklarını belirten Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı

Zekai Kamitoğlu meslek grupları ile biraraya gelmekten duydukları

memnuniyeti dile getirerek 2019 yılı faaliyetleri ve Çaycuma TSO’nun

diğer çalışmaları ile ilgili bir sunum yaptı.

Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece ve ardından 7. Meslek Komitesi

adına Cevat Tan, 9. Meslek Komitesi adına da Yusuf Hüseyin Arslan

katılımcılara hoşgeldiniz diyerek birer konuşma yaptılar.

Toplantıda meslek gruplarının genel sorunları ve çözüm önerileri görüşüldü.

Ayrıca Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası ile ilgili soruları da cevaplandı.

-Çaycuma Tso Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu Zonguldak

Valisi Sayın Erdoğan Bektaş Zonguldak Tso Yönetim Kurulu Başkanı

Metin Demir ve Heyeti ile Birlikte Samsun'a Giderek Lojistik Merkezi

ile İlgili İncelemelerde bulundu.

-Çaycuma TSO’nun 7. Meslek Grubu ve 9. Meslek Grubu genişletilmiş

grup toplantısı 18.01.2020 Cumartesi günü Paradise Otel’de yapıldı. 

ŞUBAT 2020



Yakın zamanda altyapısı tamamlanarak faaliyete geçmesi beklenen Filyos

Limanı ile İşletmecisi belli olan Filyos Endüstri Bölgesi hayata geçtiğinde

en zaruri ihtiyaçlarımızın başında Endüstri Bölgesine komşu profesyonel

bir " Lojistik Merkezi " ihtiyacı olacağı düşüncesi ile başlatılan çalışmalar

kapsamında yapılan ziyaret programına Zonguldak Valisi Sayın Erdoğan

Bektaş, Zonguldak TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Çaycuma

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim kurulu başkanı Zekai Kamitoğlu,

Zonguldak TSO Genel Sekreteri Muharrem Sarıkaya, Batı Karadeniz

Kalkınma Ajansı (BAKKA) Genel Sekreteri Muhammed Ali Oflaz ve BAKKA

Zonguldak Yatırım Destek Ofisi Koordinatörü Mustafa Ayhan İnanır

katıldı. 

Yapılan ziyarette öncelikle faaliyetlerine devam eden "Samsun Lojistik

Merkezi" ziyaret edilerek kuruluşu, çalışmaları ve işletme modeli hakkında

bilgi sahibi olundu ve Samsun Valisi Osman Kaymak ve Samsun TSO

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Zeki Murzioğlu ile görüşmelerde

bulunuldu.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ziyaretle ilgili

olarak yaptığı açıklamada şunları söyledi: “Sayın Valimizle birlikte

Zonguldak heyeti olarak yaptığımız bu ziyarette Samsun Lojistik

Merkezi"ni ve çalışmaları yakından gördük. Elbette bölgemizde bu merkeze

ihtiyaç vardır ve en kısa zamana hayata geçirilmesi gerekmektedir. Biz de

bu amaçla işletme modeli hakkında bilgi sahibi olabilmek için Samsun'a

gittik. Samsun Valimiz Sayın Osman Kaymak başta olmak üzere, Samsun

TSO Yönetim Kurulu başkanımız Sayın Salih Zeki Murzioğlu'na ve bizleri

karşılayarak yardımcı olan tüm yetkililere misafirperverlikleri için

teşekkür ederim.”dedi.

-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu TOBB

Dilekleri İnceleme Komisyonu toplansına katıldı.

Zekai Kamitoğlu'nun Başkan

Yardımcısı olduğu ve TOBB Yönetim

Kurulu Üyesi Oğuzhan Ata

Sadıkoğlu'nun da iştirak ettiği

toplantıda Oda ve Borsaların

talepleri görüşüldü.



-Çaycuma Belediye ve Çaycuma'lı Sivil Toplum Kuruluşları Başkanları 6

Haziran'da Çaycuma'ya Gelecek Olan Kardeş Şehir Lennestadt

Heyeti'nin Programı ile İlgili Odamız Ev Sahipliğinde Biraraya

geldiler.

Çaycuma’nın Almanya’daki Kardeş Şehri olan Lennestadt’dan 20 kişilik bir

heyet 6 Haziran’da Çaycuma’ya yapacağı ziyaret kapsamında Çaycumalılar

Buluşuyor Etkinlikleri’ne katılacak. Heyet aynı zamanda Çaycuma ile sadece

belediyecilik anlamında değil; eğitim, sanat ve ekonomi gibi her anlamda

kardeşlik bağlarının kurulacağı bir protokole de imza atacak.

Bu ziyaretle ilgili olarak yapılacak etkinlikler için Odamızın evsahipliğinde

Çaycuma Belediye Başkanı Bülent Kantarcı, Çaycuma TSO Meclis Başkanı

Ergün Ece, Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ve Başkan Yardımcısı

Serhat Dereli, Çaycuma Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Hayri

Kandemir, Çaycuma Ziraat Odası Başkanı Rıza Çapkın, Emekliler Derneği

Çaycuma Şubesi Başkanı Nizamettin Eyidoğan hemşehrimiz Lennestadt

Uyum Meclisi Başkanı Nedim Kalembaşı ile bir araya gelerek bir istişare

toplantısı yaptılar.

Toplantıda Çaycuma Belediyesinin Almanya’nın Lennestdat Belediyesi ile

sürdürdüğü kardeş kent ilişkisi çok yönlü olarak sonuç vermeye devam

ettiği vurgulanarak İki belediye arasındaki ilişkilerin iki kent arasında

ticareti de geliştirilmesi için Ticaret ve Sanayi Odaları ile Esnaf ve

Sanatkarlar Odasının dahil edilmesiyle başlayan bir süreçte olduğumuzu ve

bu sürece müzik ve spor gruplarının ardından yapılan “kardeş okul”

protokolleri ile eğitim alanına da taşınarak yeni bir boyut kazandığı

belirtildi.



Çaycuma TSO’nun 6. Meslek Grubu ve 8. Meslek Grubu genişletilmiş grup

toplantısı 15.02.2020 Cumartesi günü Belediye SEKA Sosyal Tesisleri’nde

yapıldı.

Toplantıya 6. Meslek Grubunda kayıtlı mobilya, elektrikli ev aletleri

ticareti ve 8. Meslek Grubunda kayıtlı finans, sigorta, mücevher, iletişim

ve kırtasiye ticareti yapan Çaycuma TSO Üyeleri ile başkanlarının yanısıra,

Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu ve Yönetim Kurulu üyeleri ile Zonguldak ili Akademik Danışmanı

Doç Dr. Ferdi Kesikoğlu da katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece

yaptı. Ardından 6. Meslek Komitesi Başkanı Talat Yaşar Yurtbay ve Komite

Üyesi olarak Serhat Dereli, 8. Meslek Komitesi Başkanı Çağatay Yurtbay

ve Komite Üyesi olarak Deniz Atmaca söz aldı.

Toplantıda Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu da

toplantı da meslek grupları ile bir araya gelmekten duydukları memnuniyeti

dile getirerek Odanın çalışmaları ile ilgili bir konuşma ve sunum yaptı.

Son olarak Zonguldak İli Akademik Danışmanı Doç. Dr. Ferdi Kesikoğlu da

Zonguldak Ekonomik Göstergeleri ve Çaycuma ile ilgili çözüm önerilerini

katılımcılara aktardı. 

Toplantıya katılan her iki meslek grubuna mensup üyelerin de söz almaları

ile genel sorunlar ve çözüm önerileri görüşüldü.

-Çaycuma TSO’nun 6. Meslek Grubu ve 8. Meslek Grubu genişletilmiş

grup toplantısı 15.02.2020 Cumartesi günü Belediye SEKA Sosyal

Tesisleri’nde yapıldı.



Zonguldak Vali Yardımcısı Turgut Subaşı, Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürü

Gönül Demirsu, Zonguldak TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir,

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Devrek TSO

Yönetim Kurulu Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu, Kdz. Ereğli TSO Genel

Sekreteri Gündüz Acar, Çalışma ve İş Kurumu İl Müdür Yardımcısı Hakkı

Alkan ile Nisan ayında Bolu'da gerçekleştirilmesi planlanan Batı Karadeniz

Kariyer Fuarı ile ilgili değerlendirme toplantımızı yaptık.

-Batı Karadeniz Kariyer Fuarı ile ilgili değerlendirme toplantısı yapıldı.

-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu BAKKA'nın

2020 yılı 1. Koordinasyon Toplantısı'na katıldı.



Zonguldak Bülent Ecevit Üniversitesi (BEÜ) Tahir Karaoğuz Toplantı

Salonu’nda gerçekleştirilen programa, Vali Erdoğan Bektaş, Ereğli

Kaymakamı İsmail Çorumluoğlu, Cumhuriyet Başsavcısı Hakan Yağız, İl

jandarma Komutanı Albay Gönen Süslü, BEÜ Rektörü Prof. Dr. Mustafa

Çufalı, Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Daire

müdürleri, Siyasi Parti İl Temsilcileri ve öğrenciler katıldı. 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunması ile başlayan programda İŞKUR

tanıtımını içeren slayt gösterisi gerçekleştirildi.  Çalışma ve İş Kurumu İl

Müdürü Gönül Demirsu ve Zonguldak Valisi Erdoğan Bektaş’ın

konuşmalarının ardından İŞKUR ile işbirliği içinde olan ve istihdama

katkıda bulunan kurum, dernek ve işletme temsilcilerine ödül verilmesi ile

program devam etti. Zonguldak Valisi Erdoğan Bektaş, Ereğli Kaymakamı

İsmail Çorumluoğlu, İl Jandarma komutanı Albay Gönen Süslü ve İşkur İl

Müdürü Gönül Demirsu tarafından teşekkür belgesi ve hediye takdim

edildi. Tören de Odamız üyesi firmalara katıldıkları İŞKUR Programları ve

yarattıkları istihdamdan dolayı, Odamıza da Çaycuma Ticaret ve Sanayi

Odası İşkur Hizmet Noktası olarak üstün çalışmalarımızdan dolayı Çalışma

ve İşkur İl Müdürlügü tarafından Teşekkür Belgesi verildi.

-İşkur Tarafından BEÜ'de Düzenlenen 9.Zonguldak Kariyer Günleri

Başladı.



İhracat firmalarının yakından bildiği Türk Eximbank ve destekleri ile ilgili

olarak düzenlenen, Çaycuma TSO üyeleri ve ilgililerin katıldığı toplantıda

Eximbank İç Anadolu Bölge Uzmanlarından Arzu Çetintürk yaptığı sunum

ve sonrasında yapılan soru –cevap bölümünde katılımcıları bilgilendirdi.

Toplantı sonrası açıklama yapan Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim

Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu “Odamız ve Türk EXİMBANK iş birliği ile

özellikle ihracatçı firmalarımızı yakından ilgilendiren krediler hakkında

gerçekleştirdiğimiz bu toplantıda uzmanımızın yaptığı sunum ve aktardığı

bilgiler bizim için çok önemlidir. Özellikle içinde bulunduğumuz dönem

dikkate alındığında ihracatın önemi ve Eximbank’ın da ihracatı artırmaya

yönelik firmalara sağladığı destekler göz ardı edilemez. Dünya genelindeki

birçok ülkede bu tür banka oluşumları ile ihracatçı firmalar

desteklenmektedir. Ülkemiz adına bu işi en iyi şekilde yöneten Türk

EXİMBANK ile üyelerimizi buluşturmamızın en büyük amacı ise

Çaycuma’nın ve bölgemizin ülkemiz ekonomisi başta olmak üzere ihracata

olan ilgisini artırmak ve ihracat rakamlarımızı yukarılara taşımaktır.Büyük

projelere evsahipliği yapan ilçemizin konumu itibarı ile de mevcut ihracat

rakamlarının düşük seviyede olmasının bir nedeni de büyük firmalarımızın

ihracat işlemlerini İstanbul veya diğer merkezlerden

gerçekleştirmelerinden kaynaklanıyor. Filyos Limanımız ve Endüstri

bölgemiz hayata geçince firmalarımızın ihracatlarını doğrudan bölgemizden

geçekleştirmeleri mümkün olacağından bu rakamlar da giderek artacaktır.

Bu amaçla İş Dünyasının öncü kuruluşu olarak bu ve bunun gibi

sanayicilerimizi yakından ilgilendiren eğitim, seminer ve paneller

düzenlemeye devam edeceğiz” dedi.

-Çaycuma TSO'da "Eximbank" Bilgilendirme Toplantısı Gerçekleştirildi.



Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası’nda düzenlenen basın açıklamasına

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Zekai Kamitoğlu, Zonguldak'taki diğer ilçe

Ticaret ve Sanayi Odalarının Yönetim Kurulu Başkanları ile sivil toplum

kuruluşunun başkanları katıldı.

Zonguldak TSO Başkanı Metin Demir yaptıkları ortak basın açıklamasında;

“Şu an 81 İl’de Türkiye’nin önde gelen 30’a yakın meslek örgütü, sendika

konfederasyonu ve sivil toplum kuruluşu, hep birlikte bu açıklamayı

yapıyoruz. Bizler, her kritik dönemde milletimizin ve devletimizin yanında

durduk, üstlendiğimiz sorumluluğun hakkını vererek hareket ettik. Bugün

de, İdlib’te gerçekleşen hain saldırıya ilişkin, ortak tepkimizi gösteriyoruz.

Öncelikle vatanın huzuru, güvenliği ve mazlumları müdafaa etmek üzere

üstlendikleri görevde şehit olan tüm kahraman askerlerimizin ruhları şad

olsun. Rabbim şehitlerimizin mekânını cennet, eylesin. Yakınlarına sabır ve

metanet, yaralılarımıza acil şifalar nasip eylesin. Milletimizin başı sağ

olsun. Askerlerimiz İdlib’de, hem ülke sınırlarımızı ve hem de mazlumları

korumaktaydı. Zira Suriye’de yaşanan zulümlere, yüzbinlerce sivilin zalimce

katledilmesine, milyonların evinden, toprağından sürülmesine, dünya sessiz

kaldı. Türkiye’nin barış ve huzur odaklı çabalarıysa, ne yazık ki, pek çok

ülkede karşılık görmedi.

Buradan tekrar sesleniyoruz; Karşımızda, insanlıktan nasibini almamış, tüm

ahlaki,   insani  ve  dini   değerleri   hiçe   sayan,   kendi  yurttaşlarını   bile 

Suriye’nin İdlib Kentinde, rejim güçlerince 33 askerimizin şehit

edilmesinin ardından Türkiye genelinde 81 ilde Eş zamanlı olarak TSK’dan

başlatılan Bahar Kalkanı Harekatı’na TOBB öncülüğünde tüm odalar basın

açıklaması yaparak harekata destek verdi.
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topraklarından eden, canlarına kast eden, zihniyete sahip bir rejim

bulunuyor. Suriye’yi her geçen gün daha da ağır bir yıkıma sürüklüyor İşte

rejim güçleri son olarak da, yapılan anlaşmalara uymayarak, askerlerimizi

kalleşçe pusuya düşürdü.

Bu saldırı, asla kabul edilemez. Dolayısıyla, masum insanları katleden ve

ülkemizin güvenliğine de açık tehdit oluşturan bu rejim unsurlarına karşı

sessiz kalmamız beklenemez Tarihi ve kültürel bağlarımız bulunan, rejimin

zulmünden kaçan Suriyeli kardeşlerimizin yaşama hakkını korumak tarihi,

insanı ve vicdani sorumluluğumuzdur. Türk Devleti ve Ordusu, bugüne

kadar, Fırat Kalkanı, Zeytin Dalı ve Barış Pınarı harekâtıyla terör

örgütlerine ve destekçilerine gereken cevabı en güçlü şekilde vermiştir.

Elbette bu acımasız saldırının sahipleri bunun bedelini ödeyecektir.

“Bahar Kalkanı” harekâtıyla da bu bedeli ödemeye de başlamışlardır. Şunu

da herkes bilsin ki, biz, her türlü zorluğu aşmasını bilen bir milletiz.

Mevzubahis vatan olunca, tüm siyasi ve fikri ayrılıkları bir tarafta

bırakırız. İşte şimdi de birlik ve beraberlik içinde hareket ediyor, sabır ve

dayanışma gösteriyoruz. Ülkemizin menfaatlerini her şeyin üstünde

tutuyoruz. Bugün her zamankinden daha güçlü şekilde biriz, bütünüz ve

birlikteyiz. Türkiye’nin tüm kesimlerini temsil eden Mesleki ve Sivil Toplum

Örgütleri olarak, bayrağımızın altında kenetlendik. Katil rejime karşı

kararlı şekilde mücadele eden devletimizin ve kahraman ordumuzun

yanındayız. Alınacak her kararın, atılacak her adımın arkasındayız.

Cenabı Hak ülkemizi korusun, milletimizin birliğini ve dirliğini muhafaza

etsin, ordumuzu muzaffer kılsın” dedi.

-Zonguldak, Bartın ve Karabük Ticaret ve Sanayi Odaları Samsun

TSO'ya Giderek Akreditasyon Çalışmaları ile İlgili Toplantılara

Katıldı.



TR 81 Bölgesi olarak adlandırılan Zonguldak, Bartın, Karabük, Alaplı,

Çaycuma, Devrek, Kdz Ereğli ve Safranbolu Ticaret ve Sanayi Odası Genel

Sekreterleri ile Akreditasyon Sorumluları, Zonguldak İl Akademik

Danışmanı Yrd. Doç. Dr Ferdi Kesikoğlu’ndan oluşan heyet 27-28.02.2020

tarihlerinde Samsun Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti.

Samsun TSO’nun en fazla üyeye sahip olduğu için Karadeniz Bölgesi’nin en

büyük Odası olarak değerlendirilmesi, 24 Meslek Komitesi, 72 Meclis

Üyesi ile ve TOBB Akreditasyon Sisteminde Türkiye’nin en önde gelen A

Grubu Odalarından biri olan dolayı gerçekleştirilen iki günlük Samsun

ziyaret programı dahilinde katılımcılar Samsun Ticaret ve Sanayi Odası

Genel Sekreteri Süleyman Karabük, Akreditasyon Sorumlusu Esma Deniz

ve Bilgi İşlem Müdürü Burak Şekercioğlu'nun ev sahipliği ve sunumları ile

Odanın Akreditasyon Sistemi hakkında görüşmeler yaparak uygulamaları

konusunda bilgilendirildiler ve Batı Karadeniz Bölgesinde gerçekleştirilmesi

planlanan TOBB Akreditasyon ortak yazılım programı için Samsun TSO’nun

yazılım programını incelediler.

Ayrıca program dahilinde TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve Akreditasyon

Kurul Başkanı Faik Yavuz Başkanlığında gerçekleştirilen toplantıda,

Akreditasyon çalışmaları kapsamında Kasım - Aralık 2019 döneminde

gerçekleştirilen Belge Yenileme Denetimleri sonuçları ile Ocak – Şubat

2020 aylarında gerçekleşen 14. dönem Akreditasyon Belgelendirme

Denetimleri sonuçları, belge geçerlilik sürelerinin alınan puanlar bazında

farklılık göstermesi kaydıyla değerlendirilerek karara bağlandı. Toplantıda

ayrıca, akreditasyon süreci ve akreditasyon standardı için yapılacak

revizyon çalışmaları için, 2020 yılında Oda ve Borsalar ile görüşlerin

paylaşılması adına yapılması planlanan toplantı ve eğitimlerle ilgili bilgiler

de paylaşıldı.

-Atatürkçü Düşünce Derneği'nin Yeni Yönetim Kurulu Odamızı

ziyaret etti.



-Çaycuma TSO'da "Kişisel Verilerin Korunması Kanunu Uygulanması

ve Uyum Süreci" Anlatıldı.

Çaycuma TSO Konferans Salonu’nda, 05.03.2020 Perşembe günü Çaycuma

TSO üyelerinin yanı sıra çeşitli meslek gruplarından temsilcilerin de

katıldığı bir bilgilendirme semineri yapıldı.

Seminerde Gürgen Hukuk Bürosu’ndan Avukat Aslı Gürgen ve KVK Uzmanı

Fatoş Çelebioğlu tarafından yapılan sunumun ardından katılımcıların

konuyla ilgili soruları cevaplandı.

Seminerin içeriğinde Kişisel Verilerin Korunması Kanunu, gerçek ve tüzel

kişilere kişisel verilerin güvenliğini sağlama yükümlülüğü getirdiği, kişisel

verilerin hukuka aykırı olarak kaydedilmesine durumunda hapis cezası

öngören Kanunun detayları, yükümlülüklerinin ihlali durumunda verilecek

idari para cezaları başta olmak üzere birçok konuda detaylı bilgiler

örnekleriyle yer aldı.

ADD Çaycuma Şubesi Başkanı Ela Mantarlı Kurt ve Yönetim Kurulu Üyeleri

Seda Altuğ, Şenay Okur, Aysun Yurtöz, Ozan Çelik, Aytekin Ataman

Odamızı ziyaret ederek Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu ve Başkan Yardımcısı Serhat Dereli Yönetim Kurulu Üyeleri

Deniz Saraç, Ali Karakaş, Çağatay Yurtbay ve Aytekin Pekdemir le görüş

alışverişinde bulundu.



Çaycuma TSO’nun üçüncüsünü düzenlediği “Kahvaltılı Meslek Grupları

İştişare Toplantısı”na 2. Meslek Grubunda kayıtlı inşaat, taahhüt ve yapım

işleri ve 3. Meslek Grubunda kayıtlı inşaat malzemeleri ticareti yapan

Çaycuma TSO Üyeleri ile başkanlarının yanısıra, Çaycuma Belediye Başkanı

Bülent Kantarcı, Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu

Başkanı Zekai Kamitoğlu ve Yönetim Kurulu üyeleri, AK Parti Çaycuma İlçe

Başkanı Veysel Karani Doğancı ile Zonguldak ili Akademik Danışmanı Doç

Dr. Ferdi Kesikoğlu da katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını Meslek Komitesi Başkanları yaptı. 2. Meslek

Komitesi Başkanı Mesut Alagöz ve Komite Üyesi, Yönetim Kurulu Başkan

Yardımcısı Fatih Özkütük ve 3. Meslek Komitesi Başkanı Hakan Köktürk’ün

konuşmalarının ardından Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece

konuşmalarını yaptıktan sonra Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu da toplantı da meslek grupları ile bir araya gelmekten duydukları

memnuniyeti dile getirerek Odanın çalışmaları ile ilgili konuştu.

Zonguldak İli Akademik Danışmanı Doç. Dr. Ferdi Kesikoğlu da Zonguldak

Ekonomik Göstergeleri ve Çaycuma ile ilgili çözüm önerilerini katılımcılara

aktardı.

Toplantı katılan her iki meslek grubuna mensup üyelerin de söz almaları ile

genel sorunlar ve çözüm önerileri görüşüldü.

-Çaycuma TSO’nun 2. Meslek Grubu ve 3. Meslek Grubu genişletilmiş

grup toplantısı 07.03.2020 Cumartesi günü Belediye SEKA Sosyal

Tesisleri’nde yapıldı.



Türkiye’nin marka değeri en yüksek fuarı olan ve 130 ülkeden 20 bini

yabancı olmak üzere toplamda 85 bin alıcının katılım gösterdiği UNICERA

İstanbul-Seramik Banyo Mutfak Fuarı’na gezi düzenleyen Çaycuma Ticaret

ve Sanayi Odası; Odanın üyeleri Den-ko Mobilya Ltd Şti., Ece Seramik

Akrilik Ltd. Şti., Erduş Küvet Jakuzi Yapı Malzemeleri Ltd. Şti., Ilgın Yapı

Malzemeleri Ltd. Şti., UBM Banyo Ltd. Şti., UBM Plastik Ltd. Şti. ve

Yurtbay Seramik A.Ş.’nin yanı sıra Çanakçılar Şirketler Grubu’nun

stantlarını ziyaret etti.

Banyo ürünleri, zemin-duvar kaplamaları, seramik işleme teknolojileri,

mutfak ürünleri, dekorasyon ürünleri, ambalajlama, depolama gibi pek çok

ürün grubunun bir arada sergilendiği UNICERA Fuarı’nda, sektöre yön

veren 350 firma, 1200’ün üzerinde markası ile yer aldı. 

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu yapılan gezi

sonrasında yaptığı açıklamada fuarda stant açan Çaycuma firmalarına ayrı

ayrı teşekkür ederek şunlar söyledi: “Rekabet ortamının yoğun ve zorlu bir

şekilde yaşandığı bu sektörde faaliyet gösteren üyelerimizin en yeniyi, en

güzeli ve en kaliteliyi ortaya çıkardıklarını gördük. Bu fuarda Çaycuma’nın

markaları olan üyelerimizin de stantları ile uluslararası düzeyde ürünleri ile

yer almaları gurur vericidir. Hem kendilerini hem de ilçemizi ve bölgemizi

temsil etmeleri bizim için çok önemlidir. Çaycuma TSO yönetimi olarak

kendilerine destek olmak ve kutlamak için stantlarında yaptığımız

ziyaretlerde de bunu ifade ettik.” dedi.

-Çaycuma TSO UNICERA Fuarına gitti. Çaycuma TSO düzenlediği

fuar gezisinde üyelerinin stantlarını ziyaret etti.



Başkan Kamitoğlu Tobb Başkanı M.Rifat HİSARCIKLIOĞLU’na Bankaların

kredi kullandırma konusundaki şikayetler başta olmak üzere üyelerimizden

gelen talepleri iletti.

-Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu TOBB Başkanı M.Rifat

HİSARCIKLIOĞLU'nun başkanlığında 365 Oda ve Borsamızın

Yönetim Kurulu Başkanları ile düzenlenen bilgilendirme toplantısına

katıldı.

NİSAN 2020

-Haftalık Yönetim Kurulu toplantımızı video konferans aracılığıyla

gerçekleştirdik.



-Çaycuma TSO Kampanyası ile Alınan Solunum Cihazı Sarf

Malzemeleri Çaycuma Devlet Hastanesine Teslim Edildi.

Video konferans yöntemi ile gerçekleştirilen toplantıda sizlerden gelen

talep ve sorunlar Tobb’ne iletildi.

-Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu başkan yardımcısı

olarak görev yaptığı Tobb Dilekleri İnceleme Komisyonu toplantısına

katıldı. 

-İhtiyaç Sahiplerine verilmek üzere 882 adet gıda paketi hazırlandı

ve dağıtıldı.

Çaycuma Devlet Hastanesi’nin İhtiyacı olduğu tespit edilen ve COVİD-19

Salgını  kapsamındaki  hastaların  tedavisinde  kullanılan  Solunum Cihazı ve



-Çaycuma  TSO Üyeleri için Nefes Kredi Başvuruları Başladı.

sarf malzemelerinin temini için Çaycuma TSO Meclis Başkanlığı

öncülüğünde başlatılan bağış kampanyasına Çaycuma TSO üyeleri başta

olmak üzere hayırseverlerden destek geldi. 

Kampanya kapsamında alınan 33 adet EZPAP Hızlı Solunum Devresi

Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu ve Genel Sekreter Yardımcısı Recep Acar tarafından Çaycuma

Devlet Hastanesi Başhekimi Op. Dr. Sezgin Mutlu ve Göğüs Hastalıkları

Uzman Doktoru Emine Uysal Özfidan’a teslim edildi.

Devlet Hastanemizin bu tür ihtiyaçları devam edeceğinden Çaycuma

TSO’nun bu kampanyası devam edecek olup; bu konuda destek vermek

isteyenlerin Odamıza müracaat etmeleri yeterli olacaktır.

Çaycuma TSO olarak; kampanya kapsamında destek olan Meclis ve Yönetim

Kurulu Üyelerimize (17 adet), Alpaylar İnşaat Ltd. Şti.’ne (5 adet), Namık

Tan’a (2 adet), Mithat Gülşen’e (2 adet), Nihat Gülşen’e (1 adet), Efe

Mühendislik Ltd. Şti.’ne (1 adet), Ayşe Saltoğlu’na (1 adet), Aydemir

Kereste Ltd. Şti.’ne (1 adet), AB Dekor Ltd. Şti.’ne (1 adet), Çolaklar

İnşaat Malzemeleri Ltd. Şti.‘ne (1 adet), İsminin açıklanmasını istemeyen

Oda üyemize (1 adet) ayrı ayrı teşekkür ediyoruz.

TOBB, Denizbank ve Kredi Garanti Fonu (KGF) iş birliğiyle hayata geçirilen

"TOBB Nefes Kredisi"nin tanıtım toplantısı Çaycuma TSO’da Yönetim

Kurulu Zekai Kamitoğlu ve Denizbank Çaycuma Şubesi Müdürü Fatih

Rakipoğlu’nun katılımıyla yapıldı.



Toplantıda yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgınının ekonomik boyutuna

dikkate çeken Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu

şunları söyledi; “Birçok küçük işletmemiz haftalardır kapalı durumda.

İhracatta, üretimde, hizmetlerde ciddi sorunlar yaşıyoruz. Ekonomik

İstikrar Kalkanı kapsamında işletmelerimize, özellikle kamu bankalarımız

tarafından, hızlı bir şekilde KGF kefaletli finansman sağlanmaya başlandı.

Vergi ertelemeleri ve kısa çalışma ödeneği uygulamasıyla birlikte

şirketlerimiz bu zor dönemde yaralarına bir nebze olsun derman

bulabildiler. Salgın sonrasında ise küresel ekonomi yeni bir hal alacak. İş

yapma biçimleri değişecek, rekabet daha da hızlanacak. İşte bu bilinçle,

çözüm yolları bulmak için yetkililer çabalamaktadır ve işletmelerimizin en

büyük sorunu olan Finansman ihtiyacına cevap verebilmek adına TOBB

Nefes Kredisi yeniden devreye alınmıştır. TOBB bugüne kadar 6 kez

"Nefes Kredisi" projeleriyle KOBİ'lere "nefes" olmuştur. Bu kez de cirosu

25 milyon liranın altındaki üyelerimiz odamızdan ya da internet

sayfamızdan alacağı “nefes kredisi faaliyet belgesi” ile Denizbank şubesine

başvurabilecektir. Faiz oranı yüzde 7,50 olacak. Bir üyemiz azami 50 bin

lira kredi kullanabilecek. 2020 yılında anapara ve faiz ödemesi olmayacak.

Krediyi alan üyemiz 2020 yılı için bankanın yolunu unutacak, krediyi 2021

yılında 12 eşit taksitte geri ödeyecek. Kredinin yüzde 80'i Hazine destekli

KGF kefaleti kapsamında olacak. Kamu bankaları ile de görüşmeler devam

ediyor 2 hafta içinde onların da katılımı sağlanacaktır. Nefes Kredisi

Projesine ilk katılan banka Denizbank olmuştur. Kendilerine teşekkür

ediyoruz.” 

Denizbank Çaycuma Şubesi Müdürü Fatih Rakipoğlu’da Çaycuma’daki

Kobi’lere nefes olmak istediklerini belirterek şunları söyledi: "Biz de

Denizbank olarak kendi gücümüz paralelinde TOBB’nin inisiyatifi ve KGF

öncülüğünde hayata geçirilen Nefes Kredisi ile elimizi taşın altına koymaya

karar verdik ve projeye dahil olduk. KOBİ'lere iş yerlerinin bile

açılamadığı bu dönemde acil ve zaruri giderlerini karşılamak üzere nefes

olmayı amaçladık. TOBB ve KGF iş birliğiyle yapılan Nefes Projesi'nin öncü

özel bankası olmaktan gururluyuz. Üzerimize düşen sorumluluğu alıp bu

süreci atlatabilmek için yılın tamamında geri ödemesiz 2021 yılında eşit

taksitlerle geri ödenecek 50 bin liralık krediyi cirosu 25 milyon liraya

aşmayan işletmelere yüzde 7,5 faizle, binde 75 komisyon ve 150 lira

masrafla sağlayabileceğiz. Bu süreçte büyük gayemiz Çaycuma TSO üyesi

KOBİ'lerimize yeniden üretecekleri güne kadar nefes aldırabilmektir."



-Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu Ticaret Bakanımız Sn.

Ruhsar Pekcan ve Tobb Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun

katılımıyla 364 Oda/Borsa Başkanımız ve 61 Tobb Sektör Meclisi

Başkanımız ile birlikte gerçekleştirilen webinar konferansına katıldı.

MAYIS 2020

-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, M.Rifat

HİSARCIKLIOĞLU'nun ve bölgede yer alan Oda Borsalarımızın

Yönetim Kurulu Başkanlarının da katılımlarıyla ve videokonferans

yöntemiyle yapılan Karadeniz Bölge Toplantısı'na katıldı.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Zonguldak Valiliği ve Ticaret İl

Müdürlüğü’nün katkılarıyla 10 kişinin üzerinde çalışanı olan üyelerine

30 bin adet maske dağıttı.



Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası tarafından Koronavirüs salgınından

korunmaya destek olmak; üyelerin ve çalışanlarının sağlığını korumak

amacıyla ilk etapta 30 bin maske dağıtıldı.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu yaptıkları “maske

dağıtımı” ile ilgili açıklamasında şunları söyledi: “Yaşadığımız süreçte

üyelerimizin maskeye erişimde zorluk yaşadıklarını biliyoruz. Bu talepler

doğrultusunda Zonguldak Valiliği ve Ticaret İl Müdürlüğü’nün katkısıyla

temin edilen maskeleri Organize Sanayi Bölgemiz başta olmak üzere 10

kişiden fazla çalışanı olan, bu sıkıntılı dönemde üretime ve çalışmaya devam

eden üyelerimize ulaştırmaya çalıştık. Bu kapsamda 30 bin adet maske

dağıtımını tamamladık. Maske satışları kontrollü olarak serbest

bırakıldığından bu konudaki sıkıntı da giderilmiş oldu. Koronavirüs salgınının

başından itibaren her konuda üyelerimizin yanında olmaya çalıştık.

Üyelerimiz taleplerini ve sıkıntılarını bizlere ilettikçe biz de ilgili

kurumlara iletmeye, tüccar ve sanayiciye destek vermeye devam edeceğiz.”

-Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Zonguldak TSO

Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Devrek TSO Yönetim Kurulu

Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu Kdz Ereğli TSO Yönetim Kurulu Başkanı

Aslan Keleş ve Alaplı TSO Yönetim Kurulu Başkanı Recep Ocak ile

ZOSİAD'ın canlı yayın programına katılarak Sunucu Gülbahar

Merdivan'ın moderatörlüğünde bölgemiz ekonomisi, yatırımlar ve

gelişmeler ile ilgili konuştu.



-Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası, Çaycuma Esnaf ve Sanatkârlar

Odası ve Çaycuma Kent Konseyi’nden Çaycuma Devlet Hastanesine

Önlük Bağışı

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası, Çaycuma Esnaf ve Sanatkârlar Odası ve

Çaycuma Kent Konseyi tarafından üyelerinin de destekleri ile alınan ve

Koronavirüs hastalarının tedavisi sırasında giyilen 250 adet “Çok

Kullanımlık Box Önlüğü”nü Çaycuma Devlet Hastanesine teslim etti.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu,

Çaycuma Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Hayri Kandemir ve Çaycuma

Kent Konseyi Başkanı Tuğrul Dereli, Çaycuma Devlet Hastanesi Başhekimi

Op. Dr. Sezgin Mutlu’yu ziyaret ederek önlükleri teslim etti.

Çaycuma Devlet Hastanesi İdari ve Mali Hizmetler Müdürü Ersin Durmuş

ve Çaycuma Devlet Hastanesi İdari ve Mali Hizmetler Müdür Yardımcısı

Erdal Şıklı’nın da hazır bulunduğu ziyarette konuşan Çaycuma Devlet

Hastanesi Başhekimi Op. Dr. Sezgin Mutlu yapılan yardımlardan dolayı son

derece müteşekkir olduklarını belirterek şunları söyledi; "içinde

bulunduğumuz zor durumda Çaycuma’mızın kurumlarının ve üyelerinin

Çaycuma Devlet Hastanesi’ne sahip çıkmaları bizleri son derece mutlu etti.

Desteklerinden dolayı Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası, Çaycuma Esnaf ve

Sanatkârlar Odası ve Çaycuma Kent Konseyi’nin başkanlarına ve üyelerine

sonsuz teşekkürlerimizi sunuyoruz."



-Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Zekai Kamitoğlu Hazine ve

Maliye Bakanımız Sn. Dr. Berat ALBAYRAK'ın ve Birlik Başkanımız Sn.

M. Rifat HİSARCIKLIOĞLU'nun katılımları,365 oda/borsa

başkanımız ile 61 sektör meclisi başkanımızın iştirakleriyle

gerçekleştirilen toplantıya katıldı. 

Video konferans yöntemiyle gerçelleşitirişen toplantıda üyelerimizden

gelen talepleri Hazine ve Maliye Bakanı Sayın Berat ALBAYRAK’a iletti.

-Çaycuma Manda Yoğurdu Coğrafi İşaret Olarak Tescil Edildi.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası olarak yaptığımız tescil başvurusu 8

Mayıs 2020 de onaylanarak 15 Mayıs 2020 tarihli Coğrafi İşaret ve

Geleneksel Ürün Adı Bülteni’nde yayınlandı.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu

alınan coğrafi işaretin Çaycuma için önemli bir gelişme olduğunu belirterek

yaptığı açıklamada şunları söyledi: “Bilindiği gibi Çaycuma denilince ilk akla

gelen ürünümüz Manda Yoğurdumuzdur. Manda yoğurdumuz, Çaycuma

tarihi ve kültürüyle özdeşmiş, tarihi nitelik taşıyan romanlara, makale ve

şiirlere konu olmuş, uğruna festivaller düzenlenmiş, YÖREX gibi ulusal

fuarlarda birçok kez yerini almıştır."



-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu Video

Konferans yoluyla; Tarım ve Orman Bakanı Dr Bekir PAKDEMİRLİ ile

TOBB Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu ve 365 Oda - Borsa Başkanı’nın da

katılımı ile gerçekleştirilen; Tarım ve Ormancılık ile ilgili durum

analizleri, sorunlar ve çözün önerileri dile getirildiği toplantıya

katıldı..

-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu toplantısı öncesinde, Yönetim Kurulu

Üyesi arkadaşları tarafından Ali Karakaş'a doğum günü sürprizi

yapıldı...

-Pandemi döneminde elektronik ortamda yapılan toplantıların

ardından, Çaycuma TSO Haziran Ayı Meclis toplantısı tüm önlemler

alınarak filli ortamda gerçekleştirildi.

HAZİRAN  2020



TSE tarafından uygulanacak olan “Covid-19 Hijyen, Enfeksiyon ve Kontrol

Uygulamaları Semineri” Odamız Toplantı Salonunda imalatçı üyelerimiz,

firma temsilcileri ve iş güvenliği uzmanlarının katılımı ile gerçekleştirildi.

Zonguldak Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Ayben Özkan ve Uzman Kazım

Kefeli ile TSE Bolu Temsicliliği Uzmanı Mithat Yılmaz’ın sunumları ile

gerçekleştirilen seminerde katılımcıların mevcut uygulamaları ile ilgili

soruları da cevaplandı.

-Odamız Üyeleri Covid-19 Hijyen Enfeksiyon ve Kontrol Uygulamaları

ile İlgili Bilgilendirildi.

-Gelecek Partisi Genel Çaycuma Kurucu İlçe Başkanlığına atanan Şenol

Cin ve beraberindeki partililer Odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu

Başkanı Zekai Kamitoğlu ile görüş alışverişinde bulundu.



Zekai Kamitoğlu şunları söyledi: “Odamızın her anlamda üyelerine en güzel

ve kaliteli şekilde hizmet verebilmesi öncelikli amacımızdır. Bu nedenle her

türlü olanağı değerlendirerek ve şartlarımızı zorlayarak yeni bir hizmet

binası için planlarımızı yapmaktayız. Bunun ilk adımı da arsanın temini için

bu attığımız imzadır. Hayırlı olmasını diliyorum. İçinde bulunduğumuz

dönemde Pandemi başta olmak üzere bir beklenmedik birçok sıkıntıyı

yaşamaktayız.  Bu   sıkıntıların  en  kısa  sürede  atlatılması  ve yeni hizmet 

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Disiplin Kurulu Ergün Çelik

başkanlığında toplandı.

-Odamızın Yeni Hizmet Binasının Yapımı İçin Hazine'den Yaklaşık 2

Dönümlük Arsanın  30 Yıllık İrtifak Hakkı Alındı.

Çaycuma Milli Emlak Servisi

Şefliği’nde bugün yapılan ihale ile

Pehlivanlar Mahallesi sınırları içinde

kalan ve Yaşam Park yakınında

bulunan hazineye ait 1.851,49 m2’lik

alanın irtifak hakkı Çaycuma Ticaret

ve Sanayi Odası’nın yeni hizmet

binasının yapılması amacıyla alındı.

Odamız adına Yönetim Kurulu Başkanı

Zekai Kamitoğlu ve Genel Sekreter

Alper Püren katıldığı ihalede Milli

Emlak Servis Şefi Tahir Gebeş ve

Veri Hazırlama Sorumlusu Cengiz

Yiğit de hazır bulundular. Atılan

imzaların ardından açıklama yapan

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı 



Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası tarafından Coğrafi İşaret olarak tescil

ettirilen Çaycuma Manda Yoğurdu’nun tanıtımı için geçtiğimiz hafta

çekimleri yapılan "Değerlerin Daveti" programının bu haftaki bölümünde

yayınlanacak.

Çekimlerine Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, İlçe

Tarım ve Orman Müdürü Coşkun Ulutaş ve Manda Birliği Başkan Yardımcısı

Ahmet Ali Karagöl ve yerel manda yoğurdu üreticilerinin katıldığı

"Değerlerin Daveti "programı 21 Haziran saat 10:30'da Ülke TV'de

izlenebilecek.

-Çaycuma Manda Yoğurdu Ulusal Medyada Tanıtılacak

binamızın bir an önce tamamlanması için tüm meclis üyelerimizle birlikte

elimizden gelen tüm çabayı göstereceğiz. Güzel günlerde görüşmek üzere

bir kez daha arsamız tüm üyelerimiz adına hayırlı olsun.”

-Çaycuma Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu bir açıklama yaptı

Kamitoğlu açıklamasında “İçinde

bulunduğumuz pandemi sürecinde

yaşanan kısıtlamalar ve yaşanan

diğer olumsuzluklardan iş dünyası

da etkilenmiştir. Tüccar ve

sanayicinin yanı sıra küçük esnafın

da  bu  süreçte  yaşadığı 

 sıkıntılara çözüm olarak

bankalarla yapılan     anlaşmalarla      

sağlananişe devam, nefes kredisi ve can suyu kredilerinin piyasalara canlılık

sağlayacaktır. İlçemizde bu anlamda üç yüzün üzerinde işyerine bu

kredilerle toplamda yaklaşık 120 milyon liralık finansal destek sağlanmıştır. 



Ayrıca konut kredileri gibi birçok alandaki ihtiyaçlar için de uygun

finansman sağlayacak kredi paketleri ile isteyen herkese uygun kredilerin

verilmeye başlamasının da piyasalarda olumlu bir etki yaratmasını

bekliyoruz. Bu anlamda umutluyuz ve pandemi sürecinin en kısa zamanda

sona ermesi ve insanların gerçek anlamda normal hayatlarını

sürdürebilmesini diliyoruz. Bu konuda iş dünyasının taleplerinin hükümete

ve yetkililere iletilmesinde büyük çaba gösteren ve önemli adımların

atılmasına vesile olan TOBB Başkanı Sayın M. Rifat Hisracıklıoğlu’na ve

Hazine ve Maliye Bakanı Berat Albayrak’a teşekkürlerimizi sunuyoruz. ”

-Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece ve Yönetim Kurulu Başkanı

Zekai Kamitoğlu, Kaymakam Muharrem Coşkun'u ziyaret ederek görüş

alışverişinde bulundu ve Hizmet binası yapılmak üzere İrtifak Hakkı

alınan Hazine arazisi ile ilgili olarak kendisine teşekkür etti

-Çaycuma TSO Yönetimi Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz'ı Ziyaret

Etti.

Geçtiğimiz hafta göreve başlayan Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz’a

yapılan  ziyarette  Çaycuma  TSO  Meclis  Başkanı  Ergün  Ece, Yönetim



Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları

Serhat Dereli ve Fatih Özkütük, Yönetim Kurulu Üyeleri Deniz Saraç,

Aytekin Pekdemir ve Ali Karakaş, Meclis Başkan Yardımcısı Sedat Kara ve

Genel Sekreter Alper Püren hazır bulundu.

Ziyarette Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz, Çaycuma’nın önümüzdeki 5-

10 yıl içinde adından çok söz ettirecek bir cazibe bölgesi olduğunu

söyleyerek yatırımlardan ve gelişmelerden bahsetti. Çaycuma TSO

Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu da Vali Mustafa Tutulmaz’ın

ilimizdeki görevinin hayırlı olmasını dileyerek Filyos Limanı’nın alt yapısının

neredeyse tamamlanmak üzere olduğunu vurgulayarak limanının yanında bir

lojistik üssü kurulması için çalışmaların yoğunlaştığını, Endüstri bölgesinde

yakın zamanda önemli adımlar atılacağını ve SERA OSB alt yapısının

tamamlanmak üzere olduğunu belirterek, gelişmeleri heyecanla

beklediklerini vurguladı.

Ayrıca Vali Mustafa Tutulmaz’a Coğrafi İşaret olarak yeni tescil edilen

“Çaycuma Manda Yoğurdu” hediye edildi.

-İstanbul da ev, ofis tasarım ve dekorasyon işleri yapan hemşehrimiz

Özkan Üstün Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu'nu ziyaret

ederek kendisini 1 Temmuz 2020 de yapacağı ÜSTÜN TABLO

işletmesinin açılışına davet etti



Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, İlçe Tarım

Ormancılık Müdürü Coşkun Ulutaş, Gıda Mühendisleri Odası Zonguldak

Temsilcisi Tuğrul Dereli, Ziraat Odası Başkanı Genel Sekreteri Erdun

Ilgın, Zonguldak Kooperatifler Birliği Başkanı Bayram Cura ve Zonguldak

İli Damızlık Manda Yetiştiricileri Birliği Başkanı Memduh İnam ’ın da hazır

bulunduğu toplantıya katılan manda sütü üreticilerine Coğrafi İşaret,

Coğrafi İşaretli Ürün Kapsamında Denetim Mekanizması, Manda

Yoğurdunun üretim metotlarının coğrafi işaretli ürün kapsamına alınması,

manda sayısının ve manda sütü üretiminin artırılması ile ilgili

bilgilendirmeler yapıldı. 

-Çaycuma TSO Yönetimi Belediye Başkanı Bülent Kantarcı’yı ziyaret

ederek Yeni Belediye Hizmet Binası’nın hayırlı olmasını diledi

TEMMUZ 2020

-Manda Sütü Üreticileri Çaycuma TSO'da Toplandı. Toplantıda

Çaycuma Manda Yoğurdu'nun Coğrafi İşaretle Tescil Edilmesinin

Ardından "Coğrafi İşaret Uygulaması" ile İlgili Manda Sütü

Üreticileri Bilgilendirildi.



Zonguldak Milletvekili Ahmet Çolakoğlu’nun da eşlik ettiği ziyaret

sonrasında Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu önemli

gelişmeler yaşandığını belirterek şunları söyledi: “Yapmış olduğumuz

ziyarette Sayın Genel Müdürümüz Gökhan Yazgı ile Çaycuma’daki

yatırımlarla ilgili görüş alışverişinde bulunduk. Kendileri proje ile yakından

ilgilendiler ve bu ziyaretimizde Kadıoğlu Mozaikleri ile ilgili Koruma Çatısı

ve Ziyaretçi Merkezi Projesi için önemli adımlar atıldı. Proje ile ilgili Kültür

Bakanlığı’nın teknik heyetinin önümüzdeki hafta içinde Çaycuma’ya

gelecekler. Kadıoğlu’nda yapacakları incelemelerle birlikte projenin hayata

geçirilmesi için protokolü en kısa zamanda yapılacak ve tarihi mirasımız

olan bu mozaikler artık ziyaretçileri ile buluşabilecektir.”

-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ve Başkan

Yardımcısı Serhat Dereli Kültür Bakanlığı’na giderek Kültür

Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürü Gökhan Yazgı ile görüştü.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu yıl sonunda

yenilenecek olan yöresel ürün listeleri ile ilgili açıklama yaparak

şunları söyledi: 



“6585 Sayılı Perakende Ticaretin Düzenlenmesi Hakkında Kanun ve

Perakende Ticarette Uygulanacak İlke ve Kurallar Hakkında Yönetmelik

çerçevesinde, hızlı tüketim mallarının satışının yapıldığı büyük mağaza ve

zincir mağazalar ile bayi işletme ve özel yetkili işletmelerde satış

alanlarının en az yüzde birine tekabül edecek şekilde raf alanının

mağazanın bulunduğu ilde üretilmesi kaydıyla coğrafi işaretli olarak tescil

edilen veya coğrafi işaretli olarak tescil edilmemiş olsa bile meslek

kuruluşlarının uygun görüşü alınarak Ticaret İl Müdürlükleri tarafından

belirlenen hızlı tüketim malı niteliği taşıyan yöresel ürünlerin satışına

ayrılacağı hüküm altına alınmıştır. Aynı kanun ve yönetmelik gereğince ilan

edilen yöresel ürünler ile üretici ve tedarikçileri listesinin iki yılda bir

Aralık ayında güncellenerek yayınlanması gerekmektedir.

Zonguldak Ticaret İl Müdürlüğü’nce Perakende Ticarette Uygulanacak İlke

ve Kurallar Hakkında Yönetmelik çerçevesinde önümüzdeki iki yıl geçerli

olacak listelerin yenilenmesi çalışmalarına başlanmıştır.

Odamıza kayıtlı yöresel ürün üreticilerimizin ve tedarikçilerimizin

önümüzdeki iki yıl geçerli olacak Yöresel Ürünler Listesi’nde yer

alabilmeleri için 14 Ağustos 2020 tarihine kadar Odamıza müracaatta

bulunması gerekmektedir. Bu listede yer alacak ürünlerle ilgili bildirimlerin

caycumatso@tobb.org.tr mail adresine ya da 0 372 6151073 no’lu telefona

yapılmasını bekliyoruz.”

-Sera Osb Toplantısı Zonguldak Tso'da Gerçekleştirildi.

Odamızın, Zonguldak TSO ve

Zonguldak İl Özel İdaresi

ortaklığında kurmuş olduğu

Tarıma Dayalı İhtisas - Sera

Organize Sanayi Bölgesinin

mevcut durumu ile genişleme

alanının görüşüldüğü toplantıya

Çaycuma  TSO  Yönetim   Kurulu 

Başkanı Zekai Kamitoğlu Zonguldak İl Özel İdare Genel Sekreteri

Ahmet G. Karayılmaz, İl Tarım ve Orman Müdürü Cemalettin Çataklı

Zonguldak TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir ve Sera OSB

Müdür Vekili Özgür Okur katıldı.



Görüşme sonrasında Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu

yaptığı açıklamada şunları söyledi “17 06 2019 tarih ve 69998 sayılı bakan

oluru ile Filyos Endüstri Bölgesi’ne yönetici şirket olarak atan Tosyalı

Filyos Endüstri Bölge Yöneticisi A.Ş.’nin bölgedeki işlevi ve süreç içinde ki

konumu itibarı ile bizim için çok önemlidir. Çünkü Endüstri Bölgeleri kanunu

gereği bölgenin yönetilmesi ve işletilmesinden sorumlu yönetici şirketin

bunu gerçekleştirmesi için kanunlar ile belirlenmiş olan görev ve

sorumlulukları oldukça fazladır. 

Bu görev ve sorumluluklar bölgede etüt ve plan projeleri hazırlamak, yol ve

demir yolu bağlantılarını yapmak, içme suyu, kanalizasyon, yağmur suyu

şebekelerini yapımı, elektrik, doğalgaz, haberleşme, atık su, şebeke ve

tesislerini kurmak, köprü, viyadük vb. yapıları yapmak, sondaj, drenaj vb.

yapıları yapmaktan tutuna da Endüstri Bölgesi bakım onarım ve yenileme

işlerini yapmak, atık ve çevre yönetimini organize etmek, yatırımcıları arsa

taleplerini alıp tahsisleri konusunda son kararı vermek için bakanlığı

iletmek, yatırımcılardan bakanlığın belirlediği oranda katılım payı almak

gibi oldukça yoğun bir alanı içermektedir. 

Şirket tüm altyapı çalışmalarını ve hazırlıkları yürütmektedir. Bundan

sonraki süreçte bölgenin imar planları hazırlanacaktır. Daha sonra bölgede

yer alacak potansiyel yatırımcıların belirlenmesinin ardından parselasyon

planları onaylanarak bölge yatırımcılara tahsis edilecektir.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ve Başkan

Yardımcısı Serhat Dereli Ankara’ya giderek Tosyalı Filyos Endüstri

Bölge Yöneticisi A. Ş. Genel Müdürü Ramazan Yücel ve Tosyalı

Holding Ankara Temsilcisi Erdem Dokur ile görüştü.



Bölgemizde yatırımcılar için arsa sıkıntısı yaşanma olasılığı kesinlikle söz

konusu değildir. Önümüzdeki yıl ilk tahsislerin yapılacağı Filyos Endüstri

Bölgesindeki tüm parsellerde faaliyete geçilmesi durumunda yaklaşık

10.000 kişilik yeni istihdam oluşması beklenilmektedir. Bölgenin 1,5 Milyar

Dolarlık yatırım çekileceği, bu yatırımlar sayesinde yıllık 2 Milyar Dolarlık

satış gerçekleşeceği öngörülmektedir. Ayrıca bölgenin tamamında

faaliyete geçilmesi durumunda yıllık 750 Milyon Dolarlık ihracat

gerçekleşmesi tahmin edilmektedir. Bölgemiz için öngörülen sektörler olan

elektrikli teçhizat imalatı, makine ve ekipman imalatı, motorlu kara taşıtı

imalatı ile diğer ulaşım araçlarının imalatı vb. katma değeri yüksek, orta ve

yüksek teknoloji yoğunluklu sektörlerdeki tüm yatırımcılarımızı bölgemize

yatırıma davet ediyoruz.”

-HaftalıkT.C. Ziraat Bankası A.Ş. Çaycuma Şube Müdürü Sedat

Durgut ve Banka yetkililerinden Murat Açıkgöz Odamızı ziyaret

ederek Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Yönetim Kurulu

Başkan Yardımcısı Serhat Dereli ve İl Akademik Danışmanımız

Doktor Öğretim Üyesi Ferdi Kesikoğlu ile görüş alışverişinde

bulundu.



Filyos Limanının içinde yer aldığı Filyos Vadisi Projesi ile bölgede önemli bir

yük hareketliliği ve farklı ulaşım modlarında taşımacılık söz konusu

olmasından dolayı oldukça önem arz eden Lojistik Merkezi ile ilgili online

olarak Çaycuma TSO Başkanı Zekai Kamitoğlu’nun da iştirak ettiği ilk

toplantı Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz başkanlığında Batı Karadeniz

Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri Muhammed Ali Oflaz, Zonguldak TSO

Başkanı Metin Demir ve Genel Sekreteri Muharrem Sarıkaya, BAKKA

uzmanları ve proje danışman ekibi katılımıyla gerçekleştirildi.

Toplantıda, Filyos Limanının içinde yer aldığı Filyos Vadisi Projesi ile

bölgede önemli bir yük hareketliliği ve farklı ulaşım modlarında taşımacılık

yapılacağı, yıllık 25 milyon ton/yıl kapasiteli Filyos Limanı ve hemen

arkasındaki 597 ha büyüklüğündeki Endüstri bölgesi nedeniyle oluşacak

sanayi ve ticari hareketlenmenden dolayı geri sahada ihtiyaç duyulması

muhtemel olan depolama ve transfer merkezi kapsamında lojistik merkez

gerekliliği vurgulandı.

Bu gerekliliğin analiz edilmesi doğrultusunda Batı Karadeniz Kalkınma

Ajansı tarafından hazırlanan araştırma ve ön fizibilite raporu ile ilgili

çalışmalar Proje ekibi tarafından, amaçlarıyla yapılanlar ne olduğu,

öngörülen tamamlanma sürelerini de içeren bilgilendirici sunumla

aktarılmıştır.

Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz tarafından Filyos Vadisi Projesinin

bölgenin geleceği için önemine dikkat çekilmiş ve bu bağlamda yerel

aktörlere önemli görevler düştüğü vurgulanmıştır. Bu doğrultuda, BAKKA

tarafından başlatılan Lojistik Merkez Rapor çalışmasına Valilik ve yerel

kurumlar olarak her türlü desteğin sağlanacağı ifade edilmiştir. Toplantı,

diğer katılımcıların proje hakkında görüş, önerileri beklentilerini dile

getirmesini müteakip sona ermiştir.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu BAKKA’nın

organize ettiği Lojistik Merkez Başlangıç Toplantısı’na katıldı



-Kadıoğlu Mozikleri ile İlgili Koruma Çatısı ve Ziyaretçi Merkezi

projesi için Çaycuma'ya Gelen Kültür Bakanlığı Teknik Heyeti 

 Kadıoğlu'nu İnceledi.

Bölgemizin bu önemli kültürel varlığını ziyaretçilere açmak turizme

kazandırmak amacıyla hazırlanan “Kadıoğlu Mozaikleri Koruma Çatısı ve

Ziyaretçi Merkezi Projesi” için 14.07.2020’de Çaycuma TSO Yönetim

Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ve Başkan Yardımcısı Serhat Dereli’nin

Zonguldak Milletvekilimiz Ahmet Çolakoğlu ile Kültür Varlıkları ve Müzeler

Genel Müdürü Gökhan Yazgı yaptıkları ziyaretleri sonrasında Kültür

Bakanlığı Teknik Heyeti Çaycuma’ya gelerek incelemelerde bulundu. 

Bilindiği gibi Çaycuma Kadıoğlu Köyü’ndeki Roma döneminden kalma

mozaikler ve kalıntılar yapılan kazı çalışmalarının ardından gün yüzüne

çıkarılmışlar ancak sonrasında kazı çalışmalarına son verilmiş ve o günden

sonra koruma amaçlı mozaiklerin üstü daha sonra toprakla örtülü bir

şekilde kalmışlardı. Bölgemizin bu önemli kültürel varlığını ziyaretçilere

açmak turizme kazandırmak amacıyla hazırlanan “Kadıoğlu Mozaikleri

Koruma Çatısı ve Ziyaretçi Merkezi Projesi”nin onaylanarak hayata

geçmesi için gerekli çalışmaların hızlandırılması amacıyla yapılan

görüşmeler sonuç vermeye başladı. 

2018 yılında sunulan proje için ilk teknik inceleme Kültür Bakanlığı Kültür

Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü Ören Yerleri Şube Müdürü Mimar

Sedat Saygı ile Peyzaj Mimarı Yeliz Köse incelemelerde bulunmak üzere

Çaycuma’ya geldi. Zonguldak İl Kültür ve Turizm Müdürü Kemal Akçay,

Müdür Yardımcısı Hayrettin Şahin, Kdz. Ereğli Müze Müdürü Ahmet Ercan,

Arkeolog Ünver Göçen’in de katıldığı bakanlık heyeti Kadıoğlu’na giderek

yerinde incelemelerde bulundu.



 yapılan denetimlere katıldık. Berber, kuaför ve güzellik salonları, lokanta,

restoran, kafe ve çay bahçelerinde yapılan denetimlere Çaycuma

Kaymakamı Muharrem Coşgun, Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu, Zabıta Müdürü Mürsel Çoban’ın yanı sıra Belediye Başkan Vekili

Kaya Gün de katıldı. Denetimlerde rehberlik ve bilinçlendirmeye yönelik

faaliyetlere ağırlık verildi ve yapıcı uyarılarda bulunuldu.

Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde gerçekleştirilen ziyarete

Belediye Başkanı Bülent Kantarcı, Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Meclis

Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Yönetim

Kurulu Başkan Yardımcısı Serhat Dereli, Genel Sekreter Alper Püren ve

Çaycuma Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Hayri Kandemir eşlik ettiler

ve heyete mozaikler, proje ve bölgemiz ile ilgili bilgiler verdiler.

AĞUSTOS 2020

-T.C. İçişleri Bakanlığı genelgeleri uyarınca İlçemizde Kontrolü Sosyal

Hayat ve Toplum sağlığı için koronavirüs denetimi yapıldı.

İçişleri Bakanlığının genelgesi

doğrultusunda, Korona virüs (Kovid-

19) salgınının toplum sağlığı ve kamu

düzeni açısından oluşturduğu riskleri

yönetme, sosyal izolasyonu temin

etme, fiziki mesafeyi koruma ve

virüsün yayılım hızını kontrol altında

tutma    amacıyla   ilçe     merkezinde

-Bölgemizde yapılacak olan “Lojistik Merkezi”nin fizibilite raporu için

çalışmalar yapan BAKKA ve PAL Politika Analiz Laboratuvarı

yetkilileri proje hazırlıkları ve yer tespiti ile ilgili olarak Çaycuma’da

incelemelerde bulundu. 



Lojistik merkezinin fizibilite raporu için alan çalışmalarını yapmak üzere

Çaycuma’ya gelen BAKKA Zonguldak Yatırım Destek Ofisi Koordinatörü

Mustafa Ayhan İnanır, BAKKA Strateji Geliştirme ve Programlama Birim

Başkanı Mehmet Çetinkaya, BAKKA Uzmanı Kübra Birhan ve üstlenici firma

olan PAL Politika Analiz Laboratuvarı Yönetici Ortakları Emin Dedeoğlu,

Esen Çağlar, firmanın proje uzmanları Sefa Pamuksuz ve Ekin Erdolu ile bir

araya gelen Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Meclis

Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Serhat Dereli ve

Fatih Özkütük, Yönetim Kurulu Üyeleri Ali Karakaş ve Aytekin Pekdemir,

Çaycuma Esnaf Odası Başkanı Hayri Kandemir’in de katılımıyla bir toplantı

gerçekleştirdi. Toplantıda bölgenin mevcut durumu, yatırımlarla ilgili

beklentiler, avantajlar ve sektörel gelişmelerle ilgili görüş alışverişi

gerçekleştirildi.

-Çaycuma Heyeti Ankara'ya Giderek Çaycuma Manda Yoğurdu

Üretiminin Yaygınlaştırılması için Temaslar Gerçekleştirdi.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Yönetim Kurulu

Üyesi Aytekin Pekdemir, Çaycuma Kent Konseyi Başkanı / Gıda Mühendisi

Tuğrul Dereli, Zonguldak Damızlık Manda Yetiştiricileri Birliği Başkanı

Memduh İnam ve Bartın Damızlık Manda Yetiştiricileri Birliği Başkanı

Hasan Gül’den oluşan heyet Coğrafi İşaretli Çaycuma Manda Yoğurdunun

yaygınlaştırılması için çeşitli kurumları ziyaret ederek projelerle ilgili

temaslarda bulundu.

Öncelikle Tarım ve Orman Bakanlığı Ulusal Gıda Referans Laboratuvarına

Çaycuma Manda Yoğurdunun üstünlüklerini gösterir detaylı raporla ilgili

numuneleri bırakan heyet Labarotuvar Müdürü Dr. Gıda Mühendisi Berrin

ŞENÖZ'ü ziyaret ederek görüş alışverişinde bulundular.



Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Zekai Kamitoğlu “Çaycuma Manda Yoğurdu”

ile temaslarda bulunmak üzere yaptığı Ankara programı sonrasında Ankara

Ticaret Odası’nı ziyaret ederek ATO Yönetim Kurulu Başkanı Gürsel

Baran’la bir araya gelerek kendisine “Çaycuma Manda Yoğurdu” hediye etti.

ATO Yönetim Kurulu Başkan Baran; Çaycuma Manda Yoğurdu’nu çok

sevdiğini ve tükettiğini söyleyerek “Coğrafi İşaret” le tescil edilmesinden

duyduğu memnuniyeti dile getirdi ve Çaycuma TSO’yu kutlayarak hayırlı

olsun dedi.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Üyesi Aytekin Pekdemir, Çaycuma Kent

Konseyi Başkanı / Gıda Mühendisi Tuğrul Dereli, Zonguldak Damızlık Manda

Yetiştiricileri Birliği Başkanı Memduh İnam ve Bartın Damızlık Manda

Yetiştiricileri Birliği Başkanı Hasan Gül’ün de katıldığı ziyarette bölgemiz

ve Çaycuma da manda yoğurdunun üretiminin artırılması ve “Çaycuma

Manda Yoğurdu” markasının yaygınlaştırılması projeleri ile ilgili görüş

alışverişinde bulunuldu.

Sonrasında Tarım ve Orman Bakanlığı’nı ziyaret eden heyet Tarımsal

Araştırmalar ve Politikalar Genel Müdürlüğü’ne geçerek Çaycuma Manda

Yoğurdu ile ilgili bir rapor sundu ve Halk Elinde Manda Islahı Projesi ile

ilgili destek talebinde bulundu.

Heyet Türkiye Damızlık Manda Yetiştiricileri Merkez Birliği’ni de ziyaret

etti. Birlik Genel Sekreteri Hadi Kayhan ile bir araya gelen heyet Çaycuma

Manda Yoğurdu raporunu sunarak ortak projeler geliştirilmesi ve

projelerinin desteklenmesi ile ilgili görüş alışverişinde bulundu.

-ATO Yönetim Kurulu Başkanı Gürsel Baran; “Çaycuma Manda

Yoğurdu’nun tescili hayırlı olsun” dedi.



Çaycuma Manda Yoğurdu’nun coğrafi işaretle tescillenmesinin ardından

manda sayısının ve verimliliğin artması konusunda görüşmek üzere Çaycuma

TSO’da bir araya gelen Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu, Yönetim Kurulu Üyesi Aytekin Pekdemir, Çaycuma Ziraat Odası

Başkanı Rıza Çapkın, TMMOB Zonguldak Gıda Mühendisleri Odası

Temsilcisi Tuğrul Dereli, Çaycuma İlçe Tarım ve Orman Müdür Vekili Hale

Kavaklı, Müdürlük uzmanları Ramazan Kafkas ve Asiye Şenbaş, BEÜ

Çaycuma Gıda MYO Öğretim Görevlisi Dr. İrem Uzunsoy, Zonguldak

Kooperatifler Birliği Başkanı Bayram Cura, Zonguldak Manda Birliği Başkanı

Memduh İnam ilçemizin bu açıdan en büyük ihtiyacının Halk Elinde Manda

Islahı Projesi ‘nin uygulanması olduğu ve bu konudaki çalışmalarla ilgili

görüş alışverişinde bulundu.

Yapılan toplantıda Projenin detayları, uygulama gereklilikleri, coğrafi

işaret tescilinin avantajları, manda sayısının ve verimliğinin artırılması için

yapılması gereken çalışmalar, manda çiftliklerinin kurulmasının teşvik

edilmesi görüşüldü.

-2020 yılı TSE Gözetim Tetkikimiz TSE Baş Denetçisi Ertuğrul

Altındağ tarafından gerçekleştirildi.

-Odamızda yapılan toplantıda Çaycuma Manda Yoğurdu üretiminin

artması için yapılması gereken çalışmalar masaya yatırıldı.



BAKKA koordinasyonunda düzenlenen toplantıya Çaycuma TSO Yönetim

Kurulu Zekai Kamitoğlu da katıldı. Toplantıda ZONGULDAK KOSGEB ve

diğer ilgili kurumların çalışmaları hakkında bilgilendirme yapıldı ayrıca

kurumlar arasında işbirliği içerisinde yapılabilecek faaliyetler görüşüldü.

-Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı 2020 üçüncü koordinasyon

toplantısı 31.08.2020 Pazartesi günü; Covid-19 salgını nedeniyle

alınan tedbirler doğrultusunda video konferans yöntemi ile

gerçekleştirildi. 

-Zonguldak Turizm Platformu Temsilcisi Muhammet Cüntay Odamızı

ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ile

Zonguldak'taki Turizm Projeleri ile ilgili görüş alışverişinde bulundu.

EYLÜL 2020

-Çaycuma TSO Yöneticileri Filyos Limanı'nda Son Durumu İnceledi.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Yönetim Kurulu ve

Meclis Üyeleri ile birlikte Filyos Liman sahasını ziyaret ederek Ulaştırma

Bakanlığı 13. Bölge Müdürü Doruk Erdem Öncebe’den Fİlyos Limanı’nın son

durumu ile ilgili bilgiler aldı.



Liman ziyaretinin ardından da Tosyalı Holding Filyos Yönetici Şirketi Genel

Müdürü Ramazan Yücel ile biraraya gelen Çaycuma TSO yöneticileri

kendisinden Filyos Endüstri Bölgesi ile ilgili bilgiler alarak kendisi ile görüş

alışverişinde bulundu.

-Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu Karadeniz Bölgesi Oda

ve Borsa Başkanları istişare toplantısına katıldı.

-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu "Çaycuma

Manda Yoğurdu" Üretiminin Arttırılması ile İlgili Uzmanlarla

Ankara'da bir araya geldi.

EKİM 2020

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlunun

da katılımlarıyla gerçekleşen toplantıda ilgili kamu kurumlarına iletilmek

üzere sıkıntı ve önerilerimizi ilettik @rhisarciklioglu @tobbiletisim



Çaycuma TSO; yaptırdığı tescil ile Çaycuma’nın ilk ve tek coğrafi işaretli

ürünü olan “Çaycuma Manda Yoğurdu”nun üretiminin artırılması, üreticilerin

bilinçlenmesi ve piyasaya daha da kaliteli ürünler sunulması için

çalışmalarını sürdürüyor.

Bu çalışmalar çerçevesinde Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu, Gıda Mühendisleri Odası Zonguldak Temsilcisi Tuğrul Dereli ile

Ankara’ya giderek Tarım ve Orman Bakanlığı Ulusal Gıda Referans

Laboratuvarı Müdürü Dr. Gıda Mühendisi Berrin ŞENÖZ ve Ankara

Üniversitesi Gıda Güvenliği Enstitüsü Genel Müdür Yardımcısı Prof. Dr. U.

Tansel Şireli ile görüştü.

Görüşmelerin ardından Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu şunları söyledi: “Çaycuma Manda Yoğurdu’nun coğrafi işaretli

ürün olarak tescili öncesinde olduğu kadar sonrasında da yoğun bir çaba

içerisindeyiz. Manda üretiminin, sütünün ve neticesinde Çaycuma Manda

Yoğurdu Üretiminin Yaygınlaştırılması için Çaycuma’daki manda sütü ve

yoğurdu üreticilerinin çalışmalarını da yakından takip ediyoruz. Mevcut

manda sayısının ve elde manda sütünün verimli bir şekilde artırılması için

destekleri ve bu kapsamdaki projelerin hayata geçmesi yönünde

çabalarımızı da sürdürüyoruz. Oda olarak amacımız yapılan çalışmaların

desteklenmesi ve özellikle manda sütü üreticilerinin artırılması ve bilinçli

bir şekilde “Çaycuma Manda Yoğurdu” imalatının yapılmasını sağlamaktır.

Geldiğimiz aşamada Çaycuma ile özdeşleşen “Çaycuma Manda Yoğurdu

Coğrafi İşaret Uygulaması”nın etkin bir şekilde faydalı olması için manda

sütü üretiminin artırılması ve bu uygulamaya daha çok yoğurt üreticisinin

dahil edilmesi için çabalıyoruz. Bu arada kamuoyunda bir takım haberler

neticesinde oluşan manda yoğurdunda “tağşiş” algısının yarattığı endişeleri

de gidermeye uğraşıyoruz. Önemli bir gayret içindeyiz ve özellikle de bu

algı nedeniyle yaşanan olumsuzluğun giderilmesi için girişimlerde

bulunuyoruz. İşte tüm çabalarımız ve bu konularla ilgili olarak uzmanlarımız

Tarım ve Orman Bakanlığı Ulusal Gıda Referans Laboratuvarı Müdürü Dr.

Gıda Mühendisi Berrin ŞENÖZ' ve Ankara Üniversitesi Gıda Güvenliği

Enstitüsü Genel Müdür Yardımcısı Prof. Dr. U. Tansel Şireli’nin görüş ve

önerileri bizlere oldukça yardımcı olmaktadır; kendilerine ve Gıda

Mühendisleri Odası Zonguldak Temsilcisi Tuğrul Dereli’ye desteklerinden

ötürü teşekkürlerimi sunuyorum. Çaycuma Manda Yoğurdu’nun kalitesini

önce ülkemize sonra da dünyaya yaptırdığımız tescille göstermiş olduk ama

asıl   önemli    kısmındayız    artık   daha    çok   üretebilmek   ve   talepleri 



karşılayabilmek için en kaliteli ve en verimli olmanın çabasındayız.

Yöremizdeki tüm manda yoğurdu üreticilerinin de ile bu süreçteki

maharetlerini hep birlikte göreceğiz.”

-Sanayi ve Teknoloji Bakanı Sayın Mustafa Varank ile Türkiye Odalar

ve Borsalar Birliği Başkanı Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun

katılımlarıyla gerçekleştirilen istişare toplantısına Odamızı temsilen

Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu katıldı.

-AK Parti Çaycuma İlçe Başkanı Birol Yiğit ve Parti yöneticileri

Odamızı ziyaret ederek Meclis Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu

Başkanı Zekai Kamitoğlu, Meclis Başkan Yardımcıları Yusuf Hüseyin

Arslan ve Sedat Kara, Yönetim Kurulu Üyesi Çağatay Yurtbay ile

görüş alışverişinde bulundular.

Toplantıda söz alan Zekai Kamitoğlu Sanayi ve Teknoloji Bakanı Sayın

Mustafa Varank ile Filyos Limanı ve Endüstri Bölgesi ile Çaycuma Organize

Sanayi Bölgesi hakkında bilgi alışverişinde bulundu.



-Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu; Zonguldak TSO

Yönetim Kurulu Başkanı Metin DEMİR ve Sera Organize Sanayi

Bölgesi projemiz için ilimize gelen Tarım ve Orman Bakanlığımız

yetkilileri ile birlikte alt yapı ihalesi öncesinde Sera Organize Sanayi

Bölgesi alanında inceleme ve değerlendirmelerde bulundular.

-Zonguldak- Çaycuma Tarıma Dayalı İhtisas (Sera) Organize Sanayi

Bölgesi Altyapı İhalesine  Çıkılıyor.

Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası öncülüğünde 2016 yılında kurulma

çalışmalarına başlanılan, Zonguldak – Çaycuma Tarıma Dayalı İhtisas (

SERA ) Organize Sanayi Bölgesi’nin Altyapı İhalesine çıkma aşamasına

gelindi. Tarım ve Orman Bakanlığı, Tarım Reformu Genel Müdürlüğü,

Organize Tarım ve Hayvancılık Bölgeleri Daire Başkanlığı yetkilileri,

yerinde incelemelerde bulunmak, ihale öncesi yapılan çalışmaları gözden

geçirmek üzere heyet halinde Zonguldak’a geldiler.

Heyette; Organize Tarım ve Hayvancılık Bölgeleri Daire Başkanı Deniz

Oruç, Şube Müdürleri Aylin İnam ve Recep Durukan , Mühendisler Murat

Bilir ve Hasan Uzal yer aldı. Bakanlık heyetini Zonguldak Ticaret ve sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir, Genel Sekreter Muharrem

Sarıkaya, Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Zekai

Kamitoğlu ve  Sera  Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Özgür Okur karşıladı. 



İlk gün Sera OSB ‘de fiziki incelemelerde bulunan heyet, ikinci gün

Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz’ı ziyaret etti. Valilikte yapılan

toplantıya İl Tarım ve Orman Müdürü Cemalettin Çataklı’ da katılım

sağladı. 

Valilik Toplantı Salonunda yapılan toplantı, Zonguldak Ticaret ve Sanayi

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Metin Demir’in açılış konuşması ile başladı.

Demir; 2016 yılında SERA OSB kurulum çalışmalarına başladıklarını, tek

sektörlü olan Zonguldak Ekonomisinde Sektörel çeşitliliği sağlamak üzere

yola çıktıklarını, öncelikli olarak bir fizibilite hazırlandığını, devamında yer

seçimi ve yer tahsisi yapıldığını ve OSB tüzel kişiliğinin oluşturulduğunu

ifade etti. Genel yerleşim planları ve üst yapı modül projeleri ve

parselasyon planlarının Tarım ve Orman Bakanlığı tarafından onaylandığını ,

Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı tarafından ihale edilen alt yapı projelerinin

yapım işinin tamamlandığını ve ihaleye çıkılacak aşamaya geldiğini , bugün

yapılacak çalışmalar ile ihale öncesi hazırlıkların tamamlanacağını ifade

etti.

Organize Tarım ve Hayvancılık Bölgeleri Daire Başkanı Deniz Oruç 2021

yılı başında Sera OSB alt yapı ihalesine çıkılacağını ve alt yapı işinin 2021

yılında bitirilmesini beklediklerini söyledi. Bu ziyarette Zonguldak’ta

kurulması düşünülen Manda OSB ve Su Ürünleri OSB ile ilgilide görüşmeler

yapacaklarını ifade etti.

Zonguldak Valisi Mustafa Tutulmaz, SERA OSB ile ilgili gelinen noktadan

duyduğu memnuniyeti ifade ederek, Manda OSB ve Su Ürünleri OSB ile

ilgili çalışmalara da destek verdi. Bu alanlarda da önemli fırsatlar var.

Bugün konuşmaya ve çalışmaya başladığımız projeler, birkaç yıl sonra

yatırım aşamasına geliyor. Sera OSB’de olduğu gibi Manda OSB ve Su

Ürünleri OSB’de de birkaç yıl içerisinde yatırım aşamasına geçileceğini

düşünüyorum dedi.

Valilikte yapılan toplantının ardından heyet Zonguldak Ticaret ve Sanayi

Odasına geçerek gün boyu alt yapı projeleri üzerinde çalıştı. Alt yapı

projelerine son hali verildi. Sera Organize Sanayi Bölgesi alt yapı ihalesine

2021 yılı başında çıkılması ve yıl sonuna kadar alt yapı inşaatlarının

tamamlanması planlanıyor.



Odamızın hazırladığı gıda kolileri Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı

Zekai Kamitoğlu, Meclis Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu Üyesi Aytekin

Pekdemir ve Genel Sekreter Alper Püren tarafından Çaycuma Kaymakamlığı

Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı Müdürü Semra Gülboy’a teslim

edildi.

-Yönetim Kurulu Üyemiz Aytekin Pekdemir'e Yönetim Kurulu

toplantısı öncesinde doğum sürprizi yapıldı.

-İzmir depreminden zarar görenlere ulaştırılmak üzere Zonguldak

Valiliği tarafından düzenlenen yardım kampanyasına destek olundu.

KASIM 2020

-Odamızın Akreditasyon Geliştirme Denetimi Türk Loydu Denetçisi

Ayşe Nur Atay tarafından online olarak yapıldı. 



2 Ana Başlık ve 13 Alt Başlıktan oluşan kriterler kapsamında Odamızın tüm

birimlerinin Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından belirlenen

akreditasyon standartlarına uygunluğunu içeren denetimde Çaycuma TSO

Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Genel Sekreter Alper Püren,

Genel Sekreter Yardımcısı Recep Acar, Akreditasyon Sorumlusu Kâmuran

Mısırlı, Ticaret Sicili Müdürü Salih Eyidoğan, Ticaret Sicil Memuru Tarık

Çıtak Denetçi Ayşe Nur Atay'ın sorularını yanıtladı ve önerilerini aldı.

-Çaycuma TSO Hesapları İnceleme Komisyonu Kasım ayı toplantısını

gerçekleştirdi. Komisyon Üyeleri Yusuf Hüseyin Arslan, Sedat Kara

ve Cevat Tan'ın Odamızın Ekim ayı hesaplarının incelediği toplantıya

Meclis Başkanı Ergün Ece de gözlemci olarak eşlik etti.

-Küçük Sanayi Siteleri Çaycuma Tso'da Bir Araya Gelerek Sorunlarını

Görüştüler

İlçemizde faaliyet gösteren Çaycuma Küçük Sanayi Sitesi, Yeşil Çaycuma

Küçük Sanayi Sitesi ve Hacıkadı Küçük Sanayi Sitesi Yöneticileri Çaycuma

TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ve Esnaf ve Sanatkârlar

Odası Başkanı Hayri Kandemir ile bir araya gelerek altyapı ve diğer

sorunlarını, çözüm önerilerini görüştüler. 



Çaycuma TSO’da yapılan toplantıda bölgemizin ev sahipliği yaptığı Liman,

Endüstri Bölgesi gibi büyük yatırımlarla yaşayacağı gelişmeler ve yakın

zamanda hayata geçecek olan Araç Muayene İstasyonu ile artacak araç

sirkülasyonu ile yaşanacak sıkışıkları önlemek ve geleceğe hazır olmak

amacıyla mevcut Sanayi Sitelerinin yol ve altyapılarının iyileştirilmesi,

çevre düzenlemelerinin yapılması ile ilgili öneriler görüşüldü; bu önerilerin

yazılı hale getirilerek ilgili makamlarla ortak görüşülmesi yönünde karar

alındı.

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu ve Genel Sekreter

Alper Püren; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Türkiye Odalar

ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve ilgili

bakanların katılımıyla düzenlenen TOBB Türkiye Ekonomi Şurası'na

video konferans yöntemi ile katıldılar.

-"Çaycuma Manda Yoğurdu" Coğrafi İşaretli Ürün Markası ve

Uygulaması Hazırlık Toplantısı yapıldı.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu'nun ev sahipliğinde

yapılan toplantıya Çaycuma İlçe Tarım Müdürü Coşkum Ulutaş, Gıda

Mühendisleri Odası İl Temsilcisi Tuğrul Dereli, Ziraat Odası Genel

Sekreteri Erdun Ilgın, Zonguldak Manda Birliği Başkanı Memduh İnam,

Zonguldak Kooperatifler Birliği Başkanı Bayram Cura ve manda sütü ve

manda yoğurdu üreticileri katıldılar. 



Heyetle birlikte sahada yapılan incelemeye katılan Çaycuma TSO Yönetim

Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, kendileri ile Kadıoğlu Mozaiklerinin

korunması ve alanın en uygun şekilde turizme açılması için görüş

alışverişinde bulunduklarını belirterek şunları söyledi: “2012 yılında gün

ışığına çıkartıldığında eşsizliği ile bizleri çok heyecanlandırılan Kadıoğlu

Mozaikleri’nin ödenek yetersizliği başta olmak üzere çeşitli nedenlerden

dolayı hala toprağın altında bekletiliyor olması bizi üzmektedir. Şimdi

görüyoruz ki orada yatan tarihin hem korunması hem de bir an önce gün

yüzüne çıkartılması ve hak ettiği değere kavuşturulması için yapılan

çalışmalar yavaş yavaş ete kemiğe bürünmeye başlıyor. Bu gün yapılan

Zonguldak ilinin bağlı bulunduğu Kocaeli Kocaeli Kültür Varlıklarını Koruma

Bölge Kurulu Müdürlüğü heyetinin ziyareti sonrasında gelişmelerin daha da

hızlanacağı düşüncesindeyim. Bölgemizin tarihi açısından çok önemli olan

Kadıoğlu Mozaikleri, antik şehir kalıntıları gibi değerlerimize sahip çıkmak

adına çalışmaların da hem destekçisi hem takipçisi olacağız. ”

Toplantıda Çaycuma Manda Yoğurdu Coğrafi İşaret Uygulamasının

yaygınlaştırılması için çalışma programı oluşturulması, Çaycuma Manda

Yoğurdu’nun üretiminin artırılması ve pazarlanması önerileri görüşüldü.

-Kadıoğlu Mozaiklerinin bulunduğu alanda teknik bir inceleme yapmak

üzere ilçemize gelen Kocaeli Röleve ve Anıtlar Müdürü Mehmet Said

Üzülmez ve beraberindeki heyet, Ereğli Müzesi Arkeoloğu Ünver

Göçen ile birlikte Odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanı

Zekai Kamitoğlu ile görüştü. 



Tarihi, kültürel ve doğal güzellikleri ile doğa ve kültür turizminde önemli

potansiyele sahip olan Batı Karadeniz Bölgesi'nde sürdürülebilir doğa dostu

turizm faaliyetlerini geliştirmek, bölgenin doğal unsurlarını ve kaynak

değerlerini ön plana çıkarmak ve bunların tanıtımını yapmak amacıyla

gerçekleştirilen TR81 Batı Karadeniz Bölgesi Çadır Kamp Turizmi Saha

Tespit Çalışması farkındalık etkinliği çevrimiçi toplantı ile gerçekleştirildi.

15 gün süren ve toplamda 18 farklı alanda gerçekleştirilen tespit

çalışmasının çıktıları, ilgili alanların mevcut durumları ve potansiyelinin

aktarıldığı çevrim içi farkındalık etkinliği bölgedeki kaymakamlıklar,

üniversiteler, belediyeler, kamu kurum ve kuruluşları ve ticaret ve sanayi

odaları ile ilgili diğer sivil toplum kuruluşlarının katılımıyla gerçekleştirildi.

-Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu; Batı

Karadeniz Kalkınma Ajansı tarafından düzenlenen Gökçebey OSB ve

Lojistik Merkez Projeleri Lansman Toplantısı’na Zonguldak Valisi

Mustafa Tutulmaz, Zonguldak TSO Yönetim Kurulu Başkanı Metin

Demir ile BAKKA yetkilileri ile birlikte online olarak katıldı.

-BAKKA tarafından Çadır Kamp Turizmi Farkındalık Etkinliği

Düzenlendi.

ARALIK  2020



Batı Karadeniz Kalkınma Ajansı (BAKKA) Genel Sekreteri Dr. Lutfi

Altunsu’nun açılış konuşmasını gerçekleştirdiği toplantı, sahada çalışmayı

gerçekleştirip, seyahat deneyimi yaşayan kamp ekibinin sunumu ve video

gösterimiyle devam etti.

Sunumda çadır kamp turizminin tanımı, ihtiyaçları, dünyada ve ülkemizde

çadır kamp turizminin yeri ve önemi ile bölgemizdeki seyahat deneyiminin

çıktıları aktarıldı ve saha çalışmalarında elde edilen videolar gösterildi.

Çalışma ile ilgili olarak sunum sonunda katılımcıların soruları yanıtlanıp geri

bildirimleri ve katkıları da alındıktan sonra toplantı sonlandırıldı. Ajans

tarafından oluşturulacak rapor ilerleyen haftalarda bakkakutuphane.org.tr

üzerinden kamuoyuyla da paylaşılacaktır.

Batı Karadeniz'de faaliyet gösteren Ticaret ve Sanayi Odası Genel

Sekreterleri ve çalışanlarının katıldığı toplantıda; Türkiye Odalar ve

Borsalar Birliği’nin Hukuk Müşaviri İbrahim Nihat Bayar ile Muhasebe

Müdürü Yüksel Öztürk 7256 Sayılı Kanunla ilgili yapılandırmalar konusunda

uygulamaya yönelik bilgilendirmeler yaparak katılımcıların sorularını

cevapladılar.

-Batı Karadeniz Bölgesi Ticaret ve Sanayi Odaları yapılandırma

istişare toplantısı video konferans yöntemi ile yapıldı.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu; T.O.B.B.

Başkanı Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Ziraat Bankası Genel Müdürü

Sayın Hüseyin Aydın’ın katılımları ile online olarak gerçekleştirilen

“Tedarik Zinciri Finansman Program Lansmanı’na katıldı



Türk Patent ve Marka Kurumu Başkanı Prof. Dr. Sayın Habip Asan'ın da

katıldığı seminerde KOBİ'lere yönelik olarak patent, faydalı model, marka

ve tasarım kavramları, bu kavramlar arasındaki farklar, avantajları, önemi

ve başvuru süreçleri anlatılacak olup seminer sonunda KOBİ'lerin konu

hakkındaki soruları cevaplandırıldı.

-Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu; 10 Aralık 2020

Perşembe günü saat 15:00'te online olarak gerçekleştirilen KOBİ’ler

için Patent ve Marka Tescili Bilgilendirme Semineri’ne katıldı. 

-Çaycuma Tso ile T.C.Ziraat Bankası Çaycuma Şubesi Arasında

"Bankart Tedarik Zinciri Finansman Protokolü" İmzalandı.

10 Aralık’ta Ziraat Bankası ve TOBB arasında imzalanan ve lansmanı yapılan

ticari mal alım-satımlarında kolay finansman için gerçekleşecek işbirliğine

ilişkin oluşturulan "Bankkart Tedarik Zinciri Finansman Projesi"

kapsamında Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası ile T.C. Ziraat Bankası

Çaycuma Şubesi arasında "Bankkart Tedarik Zinciri Finansman Protokolü”

imzalandı.

Odamız hizmet binasında Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamioğlu ve Ziraat

Bankası    Çaycuma    Şube   Müdürü   Sedat   Durgut   arasında   imzalanan 



protokolle “Bankkart Tedarik Zinciri Finansman Protokolü” üyelerimiz için

de devreye girmiş oldu.

Çaycuma TSO Meclis Başkanı Ergün Ece, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı

Fatih Özkütük, Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi Deniz Saraç ve Yönetim

Kurulu Üyesi Ali Karakaş’ın da katılımı ile imzalanan protokol sonrasında

açıklamada bulunan Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Zekai

Kamitoğlu bu protokolle Çaycuma TSO üyesi üreticilerin veya satıcıların,

tahsilat ile uğraşmadan, güven içinde mallarını satabileceklerine dikkat

çekerek şunları söyledi; “Pandemi sürecinin devam etmesiyle birlikte,

üyelerimizin finansman ihtiyaçlarının karşılanabilmesi adına kurum ve

kuruluşlar tarafından alternatif mekanizmalar geliştirilmeye devam

ediliyor. Bu kapsamda Ziraat Bankası işbirliğinde Oda üyelerinin mal

alımlarında esnek vadelendirme ve taksit imkânı sağlayarak nakit akışını

kolaylaştıracak olan “Bankkart Tedarik Zinciri Finansmanı Projesi” hayata

geçirmiş bulunuyoruz. Proje, taraflar arasındaki ticaretin kart sistemi

üzerinden güvenle yapılmasını ve iş hacimlerinin büyütülmesini amaçlıyor.

Bu sayede tedarik zincirinin aksamadan sürdürülmesine ciddi bir katkı

sağlamış oluyoruz. Tedarik Zincirinin işleyişini ve devamlılığını

kolaylaştırıyoruz. Alıcı ve satıcının güven içinde alışveriş yapmasının önünü

açıyoruz. Üyelerimiz sattıkları mal bedelini, alacak riski taşımadan, Ziraat

Bankası garantisiyle peşin ya da taksitli alacaklar. Böylece nakit akışını

öngörülebilir hale getirmiş olacaklar. Alıcılar da uygun vade ve maliyette

finansman temin ederek, tedarik ihtiyaçlarını karşılamış olacaklar ve

vadesi 1,5 seneye ulaşan kredi imkânına kavuşacaklar. Ödemelerini de

esnek vadelendirme ile yapacaklar. Böylece nakit akışlarını rahatlatacaklar.

Yani kısaca, mal almak gerekince, bu kart ile para ödemeden satın alma

yapılıyor. Satıcı da, bu kimdir diye endişe etmeden malını güvenle satıp,

parasını bankadan tahsil edecek.”



Motorlu Kara Taşıtları Alım Satım Sorumlusu ve Danışmanı mesleğini icra

edenlerin de bu kapsamda olmasına istinaden yapılan sınav 3 gün süren

Motorlu Kara Taşıtları Alım Satım Sorumlusu (S5) ve Danışmanı (S4)

Mesleki Yeterlilik Belgesi Sınavı teorik kısmı Çaycuma Ticaret ve Sanayi

Odası Toplantı Salonunda, uygulama kısmı Kirenler OTO’da Eğitmen Hakan

Yıldırım tarafından gerçekleştirildi.

-Çaycuma Tso Yönetim Kurulu Liman Sahasında..

-Çaycuma Ticaret ve Sanayi Odası ve TOBB MEYBEM arasında yapılan

protokol kapsamında, üyelere yönelik, Motorlu Kara Taşıtları Alım

Satım Sorumlusu ve Danışmanı Mesleki Yeterlik Belgesi Sınavları'nın

sekizincisi gerçekleştirildi.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu Başkanı Zekai Kamitoğlu, Yönetim Kurulu

Başkan Yardımcıları Serhat Dereli ve Fatih Özkütük, Yönetim Kurulu

Muhasip Üye Deniz Saraç, Yönetim Kurulu Üyeleri Ali Karakaş, Ayetkin

Pekdemir ve Çağatay Yurtbay Filyos Liman Sahasını ziyaret etti.

Çaycuma TSO Yönetim Kurulu ziyaretinde liman sahasındaki dip tarama

işlemlerini gerçekleştiren LCM ROTA DENİZCİLİK LTD. ŞTİ. yetkilisi

Osman Akgün ile görüşerek tamamlanmak üzere olan altyapı çalışmaları ile

ilgili görüş alışverişinde bulundu.



Üyelerimize Sunduğumuz İş ve Hizmetlerin her koşulda kesintiye

uğramadan devamlılığının sağlanması için yürütülecek çalışmalar ve alınacak

önlemler konusunda farkındalık sağlanması ve bilgilendirme yapılması amacı

ile Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından organize edilen Kerim

Dişbudak tarafından verilen ‘’ İş Sürekliliği Eğitimi ’’ toplantısına katılım

sağladı.

Çaycuma TSO ve Zonguldak TSO ortaklığı ile kurulum çalışmaları

devam eden Sera Organize Sanayi Bölgesi projelerimizin, yatırımcı

bilgilendirme toplantısı 29.12.2020 tarihinde videokonferans yöntemi

ile gerçekleştirildi.

-Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından organize edilen Kerim

Dişbudak tarafından verilen ‘’ İş Sürekliliği Eğitimi ’’ toplantısına

katılım sağladı.



Zonguldak Vergi Dairesi Başkanı Halil İbrahim Temiz ve Grup Müdürü

Abdurrahman Kösemen, Çaycuma Vergi Dairesi Müdürü Coşkun

Yeşilbağ ve Müdür Yardımcısı İnanç Kurtuluş Odamızı ziyaret ederek

Yönetim Kurulu Başkanımız Zekai Kamitoğlu ve Yönetim Kurulu Üyemiz

Aytekin Pekdemir ile görüş alışverişinde bulundular.


